
Vi  må  mobilisere  for  at
overvinde  en  ny  mørk
tidsalder.
Schiller  Instituttets
ugentlige  webcast  med  Helga
Zepp-LaRouche  den  15.  apri
2020
Det er kun idiotiske og selvbedragne folk der ikke indser, at
vi står overfor en mørk tidsalder, medmindre vi mobiliserer
for at etablere et nyt globalt sundhedssystem, indledte Helga
Zepp LaRouche med at sige i denne uges webcast for Schiller
Instituttet.  Coronavirus-pandemien,  som  rammer  nu,  mens
kasinoøkonomien er ved at falde sammen, kræver en total ændret
tankegang.

Dette repræsenterer en moralsk test for menneskeheden, da der
er mange som tror, at vi kan vende ryggen til fattige lande,
eller  værre,  de  indædte  malthusianere  der  vil  have
befolkningsreduktion, og fortsætter med at insistere på at
profit må prioriteres højere end menneskeliv. Hun opfordrede
seere til at deltage i Schiller Instituttets mobilisering for
et Nyt Paradigme, baseret på en kamp for
menneskehedens fælles interesser.

“Symptomerne på en mørk tidsalder er over alt”, sagde hun,
idet  hun  pegede  på  eksempler  som  dem  på  plejehjem  eller
fænglser som er smittede og døende. Hun sagde, at hun forstår
den smerte forårsaget af nedlukningen, enlige mødre hjemme
uden nogen indkomst, små virksomheder som går nedenom, men at
prøve  på  at  komme  tilbage  til  en  “normal”  tilstand  øger
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risikoen  for  en  endnu  værre  katastrofe,  end  den  vi  står
overfor nu.

Lær  ad  hvad  Kina  og  andre  asiatiske  lande  gjorde  for  at
håndtere pandemien. Bestræbelserne på at give Kina skylden for
den globale pandemi er idiotisk, amoralsk og uærlig, tilføjede
hun, idet hun understregede de sædvanlige mistænkte fra City
of London og britisk efterretningsvæsen, som værende dem der
fører an. Hun præsenterede den virkelige kronologi over den
kinesiske mobilisering for at opdage hvad dette nye virus er
og formidle dette videre til andre.

Det var Vestens arrogance, ikke et kinesisk røgslør, som har
skylden.  Den  reelle  antikinesiske  kampagne  har  intet  med
coronavirus  at  gøre,  men  at  Kinas  fremkomst  truer  de
neoliberale  og  geopolitikernes  unipolære  verdensorden.

Hun tilskyndede seerne til at støtte vores opfordring til en
“Apollo-projekt”-mobilisering  og  for  at  organisere  for
Schiller Instituttets konference den 25.-26. april.

***

Afskrift på engelsk:

“We Must Mobilize To Defeat A Dark Age”
HARLEY  SCHLANGER:  Hello,  I’m  Harley  Schlanger,  with  the
Schiller Institute and welcome to our weekly webcast with our
founder  and  President  Helga  Zepp-LaRouche.  It’s  April  15,
2020.

We’re clearly in the middle of a situation in which decisions
are being made about what to do with the coronavirus, what to
do with the economy. There are new reports coming out that the
virus pandemic is spreading into different areas, including
Africa and India. So Helga, how do you want to address this
problem? Why don’t you go ahead and give us a picture of what
you have?



HELGA ZEPP-LAROUCHE: The situation really starts to look like
a Dark Age, and I really wonder how long it takes some of
these people who believe that this whole thing is just like a
“flu,” or just a plot to impose world dictatorship, when they
will realize this is a pandemic. And that because of the
combination of the economic policies and the financial system
failing, there is a real danger of a Dark Age. And those
people who have not yet thought about it, should look at
Decameron by Boccaccio, how he describes the Black Death in
the 14th century: Because we are clearly, even in the so-
called advanced sector, reaching, very quickly, such images.
For example, in New Jersey, the authorities basically say that
if  people  get  sick  in  nursing  homes,  they  should  not  be
brought to the hospitals, because there is no space for them.
Then you have an increasing number, for example, there is one
nursing home in Richmond, Virginia, where out of 160 or so
inhabitants, more than 120 are sick; 40 of them have died
already. And a similar picture is developing in many nursing
homes. Even in France, you have such situations, and in Italy,
where people die at home, and they’re not being found. And
then later they are being discovered. But especially, if the
staff in nursing homes become infected, this is taking such a
terrible development. Also, centers of juvenile delinquents in
the United States, there is a very high ratio. The prison
population and the staff in the jails and prisons are very
much in danger and there is a high infection rate.

So then, you also have a situation where there is a collapse
of the food supply. There was a food distribution in Nairobi,
Kenya, where there was not enough food for the many people who
were in need, and a riot broke out, and the riot police
intervened with tear gas, causing these people to flee. A
similar situation exists in many places, even in San Antonio,
Texas, there was a food distribution through cars, and a line
of 2,000 cars stretched out and in the end there was not
enough food.



Similar situations are clearly threatening all over the place,
and while the governments in the developing sector, in many
instances  have  reacted  more  quickly  than  the  so-called
“Western” governments, because they had had Ebola, and other
epidemics  and  disease  outbreaks,  so  they  did  have  early
lockdown, but this is not sustainable. If you are sitting in a
shack in Africa, with 10 people crowded in the same room,
there is no point if you are being told to stay home, and you
also cannot self-isolate. The Prime Minister of Ethiopia Abiy
Ahmed, who is otherwise doing an excellent job, he basically
said, it’s not sustainable; we cannot keep these measures up.
The same goes, naturally, for India, where Prime Minister
Narendra Modi just announced another extension by three weeks
of the lockdown; but we had seen already these absolutely
incredible scenes where service workers who only make income a
day at a time, because everything is shut down in the service
economy,  they  are  trying  to  get  back  to  the  countryside,
getting into overfilled buses, being stopped by police. The
same is the situation in the favelas in Brazil.

I think the symptoms of a Dark Age are everywhere, and whoever
does not want to see that is just morally unfit, because the
only way how we can react to this situation is by doing
exactly what the international Schiller Institute is doing:
Namely, we are making a huge campaign to change the system, to
build  up  a  health  system  in  every  country,  not  just
reconstructing health systems in the United States, Germany,
France  and  other  countries  that  used  to  have  good  health
systems before the privatization over the last 30 years: But
we need such a health system, on the top level in every single
country, and that is the moral test for humanity to come out
of this crisis.

SCHLANGER: Helga, one of the things that has happened in the
last few days, is there has been aid being transferred from
China, from elsewhere: There are these “Solidarity Flights”
now going into Africa. This is small, but it does indicate the



right direction, at least in terms of the immediate emergency,
doesn’t it?

ZEPP-LAROUCHE: Yes. This was very good. This was organized
between  the  Ethiopian  Prime  Minister  Abiy,  whom  I  just
mentioned  earlier;  then  also  the  Jack  Ma  Foundation  from
China, the African Union, the World Health Organization, World
Food Program, and it was a full planeload of all medical
supplies, and very urgently needed and most welcomed. And from
Addis Ababa, it was then distributed to all other African
nations. And there is the intention to build up similar hubs
all over the world.

But if you look at the amount of money involved, it was in the
low three-digit hundred millions, and what would be needed, is
naturally  several  orders  of  magnitude  more;  and  that  is
obviously the big challenge, right now. So, that is why I want
you to join our campaign, because we need to have a completely
news system: Because, with the present casino economy, and
just private donations, this will not be sufficient. You have
to create a new credit system; you have to have a national
bank in every country to issue credit for the construction,
not only of a health system, but also of a corresponding
infrastructure,  and  the  beginning  of  real  development,
industrialization and the development of agriculture. And that
can only be done with a New Bretton Woods system. And you
know,  there  are  many  calls  right  now,  emerging:  In  Latin
America,  for  example,  the  President  of  Argentina  Alberto
Fernández said the old system clearly failed, we need a new
system.  There  are  calls  for  a  Glass-Steagall  banking
separation.  There  are  even  calls  for  a  New  Bretton  Woods
system,  coming  from  one  of  the  former  collaborators  and
employees of the Banque de France, the French central bank.

But we need this to be on the agenda immediately: Because this
pandemic will not go away. As it looks now, it will be with us
for at least — at least a year, until vaccines come online,
and it may be longer.



SCHLANGER: Helga, one of the things that is most striking is
the pressure that’s being put on governments in the Western
countries to reopen the economy. Clearly, there’s a lot of
suffering  going  on,  but  this  was  an  economic  crisis  that
preexisted before the pandemic. What are your thoughts about
this pressure coming, in many cases from bankers, but also
from small businesses to reopen the economy quickly. I think
the French have announced they’ll be sending children back to
school in the beginning of May — what are your thoughts about
this?

ZEPP-LAROUCHE: Well, I understand the pain for many people,
who  are  cramped  in  small  apartments,  single  mothers  with
yelling  children,  small  businessmen  who  are  losing  their
business, people losing their jobs — it’s a terrible crisis.
But, at this point, if you loosen the economy too early, if
you open up too quickly, it’s almost guaranteed that it will
come back and be much more costly, than if you had followed
what the Chinese did in Wuhan. And I can only repeat: If you
open up now the economy now, without having a real testing of
the population — and by testing, I don’t mean just the people
who have symptoms. You have to do trial and error testing in
supposedly unaffected areas, just to get a broad overview of
what the condition of infection is, because if you’re not
testing, you have no idea how widespread the infection is.
Then, you have to have absolute protection of the population,
you have to have a full supply of medical staff, medical
facilities,  protective  clothes  for  the  population  whenever
they go to a public function, like to work or shopping. All of
these measures have to be in place beforehand. And I don’t
think we have reached that condition yet. And there are many
warnings that if you open up too early, you may pay a much
higher price.

And naturally — and I’m not saying this goes for everybody —
but it’s also very clear, some people could not care less
about  the  developing  sector  and  the  population,  and  they



couldnt care less about the elderly; and there is this very
Nazi-like, Malthusian axiom, where people just think there are
too many people anyway, and it’s a good thing that this is
happening! I know that this is the case for some people,
because  they  been  speaking  out  quite  openly,  like  Jeremy
Warner, I think is his name, from the Daily Telegraph on March
3, wrote it quite openly like that.

So I think that we really have to fight for the adoption of
what was learned in Asia in general — it was not just China,
but China did the most efficient job, but it was in Singapore
and South Korea, and I think that the Asian reaction was much,
much more serious, than the Europeans or the Americans in
their reaction. So, we have to really study what the Chinese
did right, and just replicate it, because they have clearly
have proven that they could defeat this virus in Wuhan. And
naturally, such absolutely horrible ideas — fascist ideas —
like  “herd  immunity”:  “herd  immunity,”  if  you  have  an
infection rate of only 1%, well, that’s a lot of people dying!
And some people take that into account, and just, you know,
write  if  off.  But  I  think  the  right  way,  is  to  try  to
completely  wipe  out  the  virus,  and  that  requires  harsh
measures and not to loosen up too early.

SCHLANGER: And speaking of wiping out the virus, we have the
other virus, which is that of the bailouts under way to keep
the casino economy in business. It’s not going to work, is it,
if you go ahead with the idea that we’re going to “go back to
the old system,” because the old system was collapsing. It
collapsed  in  2008,  and  it  was  collapsing  again  back  in
September. That’s why there’s a real demand from you and the
Schiller Institute, that we have a global health system, which
includes economic policies. There’s an idiocy of the idea that
we have to make a payday tomorrow, without thinking about the
fact that the system itself is collapsed.

ZEPP-LAROUCHE: It’s almost like vultures eating off corpses:
If you see right now that the very firm which is supposed to



manage the trillion bail-out package of the Federal Reserve,
BlackRock,  they  are  basically  gloating  and  bragging  that
they’re running this whole thing now. And I think that the
idea that you can pump money, and the Federal Reserve and the
other central banks are now buying everything! They’re buying
junk bonds! There is a junk bond revival, and all kinds of
financial charlatans are advising their customers, “now is the
time to buy junk bonds, you will make a fortune!” Well, you
know, this is really the last straw before the collapse of the
whole system in a hyperinflationary collapse. And it’s really
nasty!  Because,  the  rating  agencies  are  downgrading  the
developing countries, Argentina and such countries, and it’s
really a brutal fight where these vultures are trying to make
the last round of profit, to make the rich richer, and this is
reaching a point where you cannot do this, because you will
cause  riots,  you  will  cause  social  upheaval,  and  as  this
pandemic gets worse, real social chaos is threatening.

So, the only way how this can be answered, is by implementing
Glass-Steagall, now, before, for example the oil shale sector
in the United States is completely at the verge of collapse,
the oil price did not go up, even after Trump and Putin and
the Saudis tried to have some arrangements; the oil price as
of  today,  I  think,  somewhere  at  $20/barrel,  and  this  is
absolutely a timebomb. And therefore, we have to have, now, a
Glass-Steagall reorganization, and the whole package that was
proposed  by  my  late  husband  in  2014:  National  Bank,  New
Bretton Woods, and reorganize the whole system. Make a new
credit  system,  and  then  we  can  finance  this,  and  we  can
restart the economy, after the pandemic is under control. And
there has to be such a change! Because we cannot continue with
this insane casino economy, which is causing havoc all over
the world. It was that casino economy, which destroyed the
health system, by privatizing it; it was that system which
kept  the  developing  countries  down  and  prevented  their
development; and that is what gave rise to these pandemics.



So if people do not recognize that we have to change our ways,
now, I think that this is the moral test, if the human species
is capable to survive or not.

SCHLANGER: Another area to look at, you had mentioned to study
what the Chinese did to deal with the pandemic. They’re also
beginning to reopen the economy, but they’re doing it on the
basis  of  continuing  the  Belt  and  Road  Initiative,  the
infrastructure development. And yet, what we’re seeing from
key  networks  in  the  West  is  the  most  vicious  anti-China
campaign, and this is something that you’ve been calling out.
Where does this come from?

ZEPP-LAROUCHE:  I  think  it  comes  from  a  deep-seated
geopolitical view that the rise of China necessarily means the
downfall of the United States or the West in general. And I
think that that view is a wrong view. China has, at no point
threatened  to  replace  the  United  States  as  the  hegemonic
power. They have offered cooperation on the basis of a win-win
cooperation. They have offered to the United States a special
great power relationship. And it is an absolutely absurd idea
that one can prevent a country of 1.4 billion people, which
has determined that it wants to go the road of scientific and
technological  progress,  and  has  proven  that  that  method
functions, by lifting 850 million people out of poverty, and
then, is starting to offer the advantage of such an approach,
that you can stop that, other than by nuclear war! And that
is, obviously, what some people are willing to play with.

China  is  not  an  aggressive  force.  But  naturally,  it  does
threaten the idea of a unipolar world order, which some neo-
cons and British elements in the period after the collapse of
the  Soviet  Union  had  tried  to  impose,  and  doing  so  by
interventionist wars: The Bush Administration and then Obama,
they did all of these interventionist wars, with the idea of
regime change, color revolution, and that has gotten us to the
crisis we have now in Southwest Asia and the refugee crisis.



But, you know, the idea that you have to stop the rise of
China is very dangerous. And we see it right now that this
campaign is absolutely led by British intelligence — as a
matter of fact, the former head of MI6 came out yesterday, and
after President Trump, unfortunately, very terrible, cancelled
the funding of the WHO, by blaming them that they would have
been responsible for many deaths, that they did misinform the
United States — I don’t even want to comment on that, because
it’s just factually not correct — this former British MI6
person said, that Trump should not have focussed on the WHO,
but on China. And the Henry Jackson Society [in the U.K.],
which  is  a  totally  neo-con,  one  of  the  worst  reactionary
institutions you can imagine, they came out and made a bill
where they said that they want to sue China, so that China
would have to pay for all the costs which have resulted as a
result of the pandemic!

Now,  the  fact  that  the  German  tabloid  Bildzeitung  is
publishing this today on page 2, the full story, quoting the
Henry Jackson Society, having a long list of bills, you know,
what was the cost for the taxi drivers, for the hotel owners,
just  20  categories,  that  China  should  pay  that  —  after
yesterday, Pompeo on page 3 listed the whole arguments against
China — that is the final proof that this Bild tabloid is part
of the Integrity Initiative — formally or not, I don’t care —
but de facto they’re spreading the propaganda of the British
Empire. I mean, they just proved that in the last days, if it
was necessary to still have a proof.

But they’re trying to hype up the population against China,
and it is factually absolutely not true! I’ll just give you
the figures, because, when they say that China was “hiding”
information about the virus, it is factually not true. The
first cases of some new, unknown disease became known in Wuhan
on the Dec. 23 [2019]. Then, on Dec. 30th, they reported a
suspicious number of people having pneumonia. Then on Jan. 3,
the Chinese national health commission gave out guidelines how



to treat these cases. And on Jan. 4, already, those medical
people in Wuhan contacted their U.S. counterparts and the WHO
and  informed  them  about  that.  Then,  three  days  later,  on
Jan. 7, the medical scientific personnel in Wuhan were able,
for the first time, to isolate the coronavirus strain, and
this  was  praised  then  by  the  whole  international  medical
community, for the extraordinary speed in which they succeeded
to isolate this new strain.

So, I think that that is the record. And I remember, because
we paid attention to it when it happened.

And at that point, already, given the fact that there was SARS
and MERS before, the Western governments could have absolutely
mobilized their production of masks, of ventilators, hospital
beds and so forth — but they didn’t do it! Instead, they kept
repeating for weeks and weeks, “no, masks are absolutely of no
use.” German Health Minister Jens Spahn said, “oh, the virus
will  never  come  to  Germany.”  He  kept  repeating  that  into
February,  saying,  the  German  health  system  is  perfectly
prepared for any eventualities, but they really did not take
it seriously, until March, when the whole thing erupted with a
speed which left everybody breathless. And then, they kept
say, you don’t need masks. And they did not say, you do need
masks, you do need mass testing, let’s produce everything
which is necessary, but they kept adjusting to the line about
what was medically necessary to what their meager resources
were. And that is a fact. You can say that for all European
countries, and it’s still going on, to a certain extent, now.

So, I think that the attack on China is the most foolish, most
immoral, and lying operation, because if there is one country
which did succeed, at least for now — because it’s a pandemic,
you never know what will happen down the road — but they were
able to contain and stamp out the virus in the hotbeds of
Hubei  Province  and  the  city  of  Wuhan.  And  rather  than
thinking, maybe it was the centralized government system which
China has, which was the reason why they were able to react so



quickly, gear up the production of the entire country; and
maybe it was the extreme liberalism of the West which was the
reason why it was not possible, maybe one should think that
the liberal/neo-liberal system has some inherent flaws, and
rather than discussing that, they go into this deflection and
attack China.

I think it’s very dangerous, and it’s very stupid. And I think
it should stop, and people should really not be led by the
nose by these lying mass media, which have nothing to do with
journalism: They’re really the forefront of the intelligence
community, trying to feed propaganda in order to further their
aims. But it has nothing to do with honest journalism, at all.

SCHLANGER: And it’s very dangerous that this propaganda is
being backed up by military maneuvers. The so-called “elephant
walk”  which  just  took  place  in  Guam.  Maybe  you  can  say
something about that.

ZEPP-LAROUCHE: Yeah! I think this is not the time to show
military potency, in a macho kind of behavior. Because, I
agree fully in this point, with UN General Secretary Antonio
Guterres, who called for a ceasefire of all military action,
to concentrate everything on fighting the pandemic. I fully
agree that there should be a complete end to all sanctions
against all the countries which are targetted by sanctions
right  now,  because  it  does  prevent  these  countries  from
fighting  against  the  pandemic  effectively.  But  I  think,
especially such military operations, like this “elephant walk”
in Guam, which is essentially an exercise, rehearsing a mass
takeoff of fighter jets, of bombers, of drones, helicopters,
just the whole arsenal, in a show of force. Obviously, Guam,
what is the obvious target? It’s China. Also, the continuous
bellicose talk of NATO, that NATO has to be prepared for
everything, even in the middle of this pandemic, it’s just
stupid! It should stop.

I think the military should be used for a positive purpose



right now: Whatever capacity they have in terms of Corps of
Engineers, they should be employed — in part, they’re doing it
already, in the United States, where it’s very useful, where
they  help  the  supply  of  medical  goods,  they  help  the
disinfecting of apartments where people have died — these are
useful jobs and they should be encouraged. The U.S. Army did
that in Northern Italy, when there were too many corpses for
the medical authorities in Italy to take care of it. So there
is a useful role for the army in this situation.

But this is an absolute sign that if we don’t change the
attitude right now, stop geopolitics and start to think about
the common aims of mankind: This is the level we have to have.
And there must be a retooling of a lot of this production: Why
should we waste, and even President Trump talked about it a
little while ago, where he said, he wants to enter discussions
with Putin and Xi Jinping, because there is this incredible
waste of huge military budgets. And in a world of such needs,
why can we not retool all of this military production, and
produce  the  kinds  of  things  which  are  necessary?  And  the
people who have made such an enormous amount of money off the
military-industrial complex, up to this point — don’t they
have enough? I mean, they have already multi-billions! So, I
mean, there is a limit to all of this, and we are at a point
where the common good of people, of many people in the world,
of billions of people has to come first place.

And  this  is  what  will  be  the  subject  of  our  upcoming
conference of the Schiller Institute, and I ask all of you to
register  for  this  conference
[https://action.larouchepac.com/20200425_national_conference],
and help to spread the news that it’s taking place, because
the change of the paradigm will be the main subject of this
conference. And it will be an extremely important intervention
into  this  present  crisis,  with  the  aim  to  change  the
parameters, and establish a completely different paradigm.

SCHLANGER: And this will be an online conference, April 25-26.

https://action.larouchepac.com/20200425_national_conference


You need to pre-register, but you can find a registration form
on  the  Schiller  Institute  website
[https://schillerinstitute.nationbuilder.com/20200425_national
_conference].

And Helga, finally, in terms of our mobilization, you’ve also
been behind the drafting of a global health, almost a bill of
materials  call,  which  is  also  available  on  the  website
[https://schillerinstitute.com/blog/2020/04/11/larouches-apoll
o-mission-to-defeat-the-global-pandemic-build-a-world-health-
system-now/]. What should people do with that?

ZEPP-LAROUCHE: Yeah, as a matter of fact, we should put the
link underneath this webcast, and I would ask people to read
it, and if you agree — it’s basically a call, what needs to be
done in terms of this health system in every country, what
kinds of materials must be produced, how to go about it. If
you  agree  with  that  approach,  then  I  would  ask  you  to
distribute  this  “‘Apollo  Program’  for  a  New  World  Health
System,” as widely as you can, in social media, among your
friends and colleagues, and help us in this mobilization.
Because I think, as this Dark Age aspect that I mentioned in
the beginning will become clearer — and unfortunately, I’m
100% certain that we will see much more horrible pictures in
the next weeks and months — and the need to change the system,
the entire system, will become clearer and clearer. So the
more people are fighting for this world health system, the
better the hope is that we can get it accomplished in time,
and that we save many, many millions of people from dying. So,
join  this  mobilization,  distribute  this  call,  join  the
Schiller  Institute  conference,  and  become  active  with  us,
because this is an existential question for all of humanity.
And  we  need  to  reach  a  completely  different  paradigm  of
thinking, where war and geopolitics have to be put in the
garbage  heap  of  history,  and  we  have  to  go  for  a  new
Renaissance  of  humanist  thinking,  of  dialogue  of
civilizations, of cooperation instead of confrontation, and
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this is a worthwhile fight I’m asking you to join.

SCHLANGER: Well, Helga, I think you’ve made it very clear, and
people should study what you’ve said on this, look at the
material we’re putting out, and join us.

So, until next week, we’ll see you then.

ZEPP-LAROUCHE: Till next week. And stay healthy!

POLITISK ORIENTERING den 16.
april 2020
Vi  kan  besejre  COVID-19  og
derefter  den  finansielle  og
økonomiske krise
Med formand Tom Gillesberg

Lyd:

Resumé:

COVID-19:

Dronningen viser, i lighed med Mette Fredriksen, lederskab
under coronakrisen.

Danskerne forstod alvoren.

Flokimmunitet er blevet taget af bordet.

Nu kan der åbnes op, men hvor meget?
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Vi behøver massiv testning for at have overblik. Det har endnu
fundet sted. Vi skal også teste for antistoffer. Vi må kende
fjenden og nedkæmpe COVID-19.

Europa er delt mellem de, der startede for sent, og de, der
startede hurtigt.

Åbn ikke for hurtigt:

Test-test-test

Forsk-forsk-forsk

Behold social distancering

 

Økonomisk krise:

Corona var tuen, der fik læsset til at vælte.

Lyndon LaRouche advarede, men man vil ikke lytte.

USA: Total nedsmeltning af økonomien.

Hvad med huslejer og boliglån?

Nu redder USA’s centralbank Federal Reserve finansverden og
bankerne  —  ikke  den  fysiske  økonomi.  De  køber  alt,  inkl.
junkbonds.

Løsningen er Lyndon LaRouche fire økonomiske love + bekæmpelse
af COVID-19.

Under 2008-krisen forslog Lyndon LaRouche Homeowners and Bank
Protection Act. (kun sparekasse-type banker)

Trump må blive en Roosevelt. Er det muligt? Vi mobiliserer.

 

Vi  må  samarbejde  med  Kina  for  at  yde  massiv  hjælp  imod



COVID-19 til de fattige lande.

COVID-19 kan ikke vindes medmindre fattigdom bekæmpes.

Bælte  og  Vej-Initiativet  må  igang  igen  for  at  opbygge
infrastruktur.

Europa må på banen.

 

Vi har brug for et paradigmeskifte:

Fra malthusianisme til LaRouches fysisk-økonomi.

Nu har vi chancen for at skabe en ny retfærdig økonomisk
verdensorden, som sætter menneskene først.

Videnskabeligt og teknologisk fremskridt.

Den største renæssance i historien.

 

Vær med.

Tilmeld  dig  vores  internationale  internet-konference  den
25.-26. april, som begynder lørdag den 25. april kl. 16. 

POLITISK  ORIENTERING  den  2.
april  2020:  Sådan  åbner
Danmark  op  uden  at  få  en
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coronakatastrofe.
Den  globale  økonomiske
nedsmeltning.
(Nu også på Spotify.)
Med formand Tom Gillesberg. Se resumé nedenunder.

Lyd: Spotify

Lyd: Soundcloud

Link: Operation virus ud af skindpelsen:
Sådan  kan  vi  åbne  Danmark  op  igen  uden  at  risikere,  at
COVID-19 får overtaget
Udtalelse af Schiller Instituttets formand Tom Gillesberg den
30. marts 2020

 

Link til at læse om og tilmelde dig Schiller Instituttets
internationale video konference den 25.-26. april.

Resumé

Inklusive:

Hovedprincipper i Operation virus ud af skindpelsen:
Sådan  kan  vi  åbne  Danmark  op  igen  uden  at  risikere,  at
COVID-19 får overtaget
Udtalelse af Schiller Instituttets formand Tom Gillesberg den
30. marts 2020

Gennem  nedlukningen  af  Danmark  har  man  forhindret  en
overbelastning af sundhedssystemet. Det er fantastisk at man
har kunnet reducere smittespredningen fra 2.6 til 2.0. Men
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hvad sker der, når man lukker op igen? Så kan man hurtigt
komme i fare for italienske tilstande.

Kan man blot vente på at vi får “flokimmunitet” i Danmark? Er
det så galt?

Det  kan  meget  vel  være,  at  den  reelle  dødeligheden  for
COVID-19 er ikke 3,6 % som de nuværende tal indikerer men
“blot” 0,3 % – 1,0 %, da der typisk er et stort mørketal i
tallet blandt de, der er konstateret smittede med COVID-19.
Netop derfor behøver man massiv testning både for COVID-19 og
antistoffer imod COVID-19 for at få et bedre overblik over
hvem, der er smittede, og hvem, der har været smittet.

Med hensyn til, om man skal bekæmpe COVID-19 og leve i en
vedvarende kamp med den, indtil vi har en vaccine  (som jeg
mener), eller blot vente på en fremtidig flokimmunitet, står
man tilbage med de uhyggelige tal. Hvis man ønsker at opnå en
flokimmunitet for COVID-19 skal omkring 60 % af befolkningen
have haft COVID-19. Det kræver at 60 % af 5,8 mio. danskere
skal have COVID-19 = 3,5 mio. mennesker. Deraf skal 15 %
sandsynligvis  indlægges,  så  det  bliver  det  522.000
indlæggelser.  5  %  skal  sandsynligvis  på  intensiv,  så  det
bliver det 174.000 intensivpatienter. Dør 1.0 % af de smittede
er det 35.000 døde mennesker. Dør “kun” 0,3 % er det “kun”
10.500 mennesker, der mister livet.

Så længe det blot er tal, så virker 0,3-1,0 % som småting. Når
det er menneskeliv, så er sådanne tab uacceptable, når vi har
en mulighed for at reducere dem. Derfor var nedlukningen en
god beslutning og derfor skal vi følge op med Operation virus
ud af skindpelsen, så vi kan lukke Danmark mest muligt op uden
at ende med italienske tilstande.

Vi skal åbne op, men uden at risikere italienske tilstande.
Derfor  må  strategien  ændres  til  at  teste,  teste  og  teste
50.000-100.000  om  dagen.  Teste  både  for  COVID-19  og  for
antistoffer der viser, at man har haft virussen, for at finde



syge, og smittede uden symptomer, for at kunne kortlægge og
bryde smittekæderne og gøre det muligt at åbne Danmark, uden
at virusset begynde at smitte for mange.

Det er godt at Kina sender værnemidler men vi skal også, og
kan også, producere det vi mangler selv.

Forskellen mellem Danmark og Sverige bliver tydelig. Takket
være Mette Frederiksens lederskab kan vi klare skærene mens
Sverige er på vej imod en katastrofe der bliver tydeligere dag
for dag.

Corona på verdensturné: Italien, Spanien, Frankrig og det nye
epicentrum USA

EU i opløsning

USA og verdenskrisen

Global finansiel og økonomisk nedsmeltning

USA  epicenter  for  den  økonomiske  nedsmeltning  med  massiv
arbejdsløshed og massive finansielle hjælpeprogrammer. Man kan
ikke både redde finansverdenen og menneskene. Red mennesker
frem for det syge finanssystem.

Der er løsninger: iværksæt det nye økonomisk paradigme som
Lyndon LaRouche og Schiller Instituttet længe har arbejdet
for. Brug Lyndon LaRouches fire økonomisk love fra 2014.

Trump har lige forslået et infrastrukturprogram på 2 billion
dollar.  Men  skal  det  lykkes  må  han  lytte  til  Schiller
Instituttet  og  LaRouche-folkene.

Meld  dig  til  Schiller  Instituttets  internationale
internetkonference  den  25.-26.  april  her.

Verden behøver et topmøde mellem Trump, Putin og Xi Jinping
for at etablere en ny verdensorden og et nyt økonomisk system.
Ikke grøn dagsorden med anti-menneskelige  nedskæringer, men
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et nyt retfærdigt økonomisk system i LaRouches ånd.

Bliv aktiv. Kontakt os.

POLITISK ORIENTERING den 19.
marts 2020: Mette Fredriksen
viser lederskab.
Vi  kan  besejre  COVID-19,
lukke  Wall  Street  og  sikre
det almene vel
Med formand Tom Gillesberg.

Lyd:

Helga Zepp-LaRouche opfordrer
til  aflysning  af  NATO’s
”Defender  Europe-2020”-
militærøvelse
Den 12. marts (EIRNS) – ”Vi bliver nødt til at stoppe de
nuværende NATO-øvelser i Østeuropa, Defender Europe-2020, der
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omfatter  40.000  tropper”,  udtalte  Schiller  Instituttets
grundlægger, Helga Zepp-LaRouche i onsdags i sin ugentlige
internationale webcast. ”Selvfølgelig lader virusset sig ikke
stoppe af militæret. Og at gennemføre disse ting, samtidig med
at der er en umiddelbar sundhedstrussel mod befolkningen, er
virkelig noget der ikke giver nogen mening. Så denne NATO-
manøvre burde stoppe”.

I stedet for sådanne provokerende og hensynsløse geopolitiske
handlinger, tilføjede Zepp-LaRouche, “burde vi gå i retning af
at mobilisere for et topmøde mellem de fire stormagter, som
Lyndon  LaRouche  specificerede”,  for  at  tackle  de
eksistentielle  kriser,  som  planeten  står  overfor.  ”Nogle
gange, når man er i en reel krise, kan man kun med en helt ny
tankegang, nemlig tanken om at alle de store lande i verden –
USA, Rusland, Kina og Indien som et minimum, og så kan andre
lande mødes med disse lande – kun hvis man ændrer tankegangen
og niveauet for fremgangsmåden, kan der findes en løsning”.

”Man kan ikke bare fortsætte med den politik, der har vist sig
at fejle; det må absolut høre op. Jeg ser ikke tegn på, at det
europæiske  etablissement  er  i  stand  til  at  gøre  det  på
nuværende tidspunkt. Det betyder bare, at der er brug for en
mobilisering  af  befolkningen,  fordi  dette  bliver  til  en
alvorlig eksistentiel krise for os alle, og man er nødt til at
tage ansvar for at bringe et nyt paradigme til verden – et
paradigme for samarbejde, og så vil man kunne løse de fleste
problemer.  I  det  mindste  vil  man  over  tid  kunne  finde
løsninger på sådanne problemer som coronavirus. Vi er nødt til
at  ændre  indstillingen  hos  magthaverne  i  Europa  og  USA  i
forhold  til  Kina  og  Rusland;  og  hele  denne  idé  om,  at
regimeskifte  er  tilladeligt  under  påskud  af  at  sprede
‘demokrati  og  menneskerettigheder’,  er  en  af  disse
imperialistiske, kolonialistiske ideer, der må opgives.”

Zepp-LaRouche konkluderede: ”Vi har brug for at tænke helt
nyt: Vi befinder os i en mørk tidsalder; denne mørke tidsalder
er absolut sammenlignelig med det 14. århundrede, da den sorte



død dræbte en tredjedel af den europæiske befolkning, og folk
blev skøre!  Der er tegn på lignende sindssyge allerede nu, og
vi har derfor brug for en helt anden tilgang, som det skete i
det 15. århundrede med den gyldne renæssance i Italien. Folk
må erkende, at vi befinder os i en mørk tidsalder, og vi må
afvise alle de antagelser, der har ført til den nuværende
situation”.

Ekspresopdatering af appellen
den 28. februar 2020
til  præsident  Trump,
præsident  Xi,  præsident
Putin, premierminister Modi
og  andre  landes  ledere  om
hastegennemførelse  af  Lyndon
LaRouches fire love
Opdateret den 8 marts 2020

Af Helga Zepp-LaRouche, præsident for Schiller Instituttet

De fleste sundhedseksperter betegner nu officielt coronavirus
som en pandemi, og kun et fåtal undgår dette udtryk for ikke
at  ‘puste  for  meget  til’  markederne  og  investeringerne  i
“pandemiske  obligationer’.  Det  står  også  klart,  at  denne
pandemi  vil  være  dødsstødet  for  det  i  øvrigt  allerede
bankerotte finanssystem, hvor det største aktiemarkedskollaps
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siden  2008,  det  hidtil  usete  fald  i  udbyttet  på  10-årige
amerikanske  statsobligationer  og  meddelelsen  fra  Bostons
centralbankdirektør,  Eric  Rosengren,  om  at  gå  over
til  ”helikopterpenge”,  er  alarmerende  og  ubestridelige
signaler.

I stedet for at tage ved lære af Kina, som ifølge WHO har sat
en ny standard for håndtering af en sådan krise, har de fleste
regeringer (Italien og Japan er undtagelser) ikke brugt den
tre måneder lange varselstid, som de fik på grund af Kinas
effektive  alarmberedskab.  Det  er  chokerende  –  men  ikke
overraskende  –  hvor  fuldstændig  uformående  det  liberale
etablissement har vist sig at være i forhold til at reflektere
over det faktum, at det er deres politik, der er årsagen til
at  hele  den  menneskelige  civilisation  nu  er  truet,  og  i
forhold  til  at  drage  konklusionerne  og  ændre  deres
fremgangsmåder.
Allerede  i  1974  oprettede  Lyndon  LaRouche  en  økologisk-
biologisk  ‘Holocaust-  arbejdsgruppe’  for  at  undersøge
virkningerne af IMF og Verdensbankens politik for nedskæring
af  fødevare-  og  energiforbrug  samt  sundhedsudgifter  i
udviklingslandene  –  der  viste  at  dette  ville  føre  til
biologiske katastrofer, fremkomsten af gamle og nye sygdomme
og pandemier. I de følgende årtier offentliggjorde LaRouche og
hans bevægelse mange flere advarsler samt fremlagde konkrete
udviklingsprogrammer  for  alle  kontinenter,  hvis  udførelse
ville have forhindret den nuværende krise i at komme ud af
kontrol.

Selvfølgelig  vil  de  såkaldt  industrialiserede  lande  på  en
eller anden måde klare krisen, men til hvilken pris? På grund
af  privatiseringen  –  dvs.  profitorienteringen  –  af
sundhedssektoren, er der nu alt for få senge til intensiv
behandling.  Den  belgiske  læge  og  leder  af  den  nationale
lægefagforening, Dr. Philippe Devos, har netop advaret om, at
denne mangel vil føre til nedprioritering af gamle mennesker
for  de  unges  skyld,  når  antallet  af  tilfælde  overstiger



antallet af tilgængelige faciliteter til intensiv behandling,
hvilket  han  forventer  vil  ske.  Vil  vi  vende  tilbage  til
skråplanet med at afslutte “uværdige liv”, som blev fordømt i
Nürnberg-retssagerne?

Og hvad med de fattige lande, som ikke engang har kapacitet
til  test,  endsige  behandling?  Hvad  med  lande  som  Haiti,
Nigeria og Bangladesh? Hvad med Iran, hvor sanktionerne af
medicinske forsyninger helt klart allerede forårsager unødige
tab af mange menneskeliv?

Hvad med græshoppeplagen i afrikanske og asiatiske lande, en
fare,  som  har  været  kendt  i  mange  måneder,  og  hvor  den
latterligt lille påkrævede økonomiske hjælp på $ 76 millioner
ikke  er  blevet  ydet,  så  der  nu  er  fare  for,  at
græshoppesværmene udvikler sig til en fuldgyldig invasion, der
truer millioner af menneskers liv i løbet af kort tid?

Hvad med de barbariske optrin ved den græsk-tyrkiske grænse,
hvor politi fra begge sider bruger tåregas mod flygtninge;
hvor den ene side muligvis “iscenesætter” disse mennesker, der
absolut  ingenting  ejer,  men  den  anden  side,  ikke  mindre
barbarisk, forsøger at opretholde ”beskyttelsen” af EU’s ydre
grænser? Tror EU-etablissementet virkelig, at de kan bygge en
ny ‘Limes-linje’ rundt om Europa, (Limes Germanicus var den
befæstede grænse, der adskilte Romerriget fra de germanske
stammer, red.) mens Sydvestasien og Afrika sprænges indad af
en  coronavirus-pandemi,  en  græshoppeplage,  sult  og
desperation?

Dette etablissement vendte det blinde øje til Bush- og Obama-
administrationernes  interventionskrige,  som  trods  alt  er
hovedårsagen  til  flygtningekrisen.  De  har  ikke  haft  nogen
interesse i at opbygge infrastruktur i Afrika i de seneste
årtier,  hovedsageligt  på  grund  af  deres  neo-malthusianske
ideologi. Har de i virkeligheden accepteret ideen om at lade
denne pandemi og denne græshoppeplage følge deres ”naturlige
gang”? Og falder dette ikke i tråd med den grønne ideologi,



der  forkynder  at  det  er  godt  for  miljøet  at  have  færre
mennesker?

Der er en løsning på denne eksistentielle krise, men når den
såkaldte  ”elite”  er  moralsk  uegnet  til  at  indføre  de
nødvendige reformer, har vi brug for en bred mobilisering af
befolkningen, der må blive ”statsborgere” (Staatsbürger). Der
må være et udbredt, folkeligt krav om, at de førende lande i
verden – startende med USA, Kina, Rusland og Indien – støttet
af andre – må gennemføre følgende trin i omorganiseringen af
det nuværende finanssystem:

1)  Der  må  omgående  indføres  et  globalt  system  med
bankadskillelse,  efter  nøje  forbillede  af  Roosevelts
Glass/Steagall-lov  af  den  16.  juni  1933.  Inden  for  dette
system  skal  de  almindelige  banker  stilles  under  statslig
beskyttelse og adskilles fuldstændigt med en brandmur fra de
spekulative investeringsbanker, der ikke længere har adgang
til de almindelige bankers formuer eller til skatteyderbetalte
redningsaktioner. Disse bankers giftige papirer, indbefattet
løbende  derivatkontrakter,  skal  afskrives.  Berettigede
fordringer, der har med den reelle økonomi at gøre eller med
den arbejdende befolknings pensioner og andre formueværdier,
skal  også  anerkendes  som  gyldige  i  det  nye  system.  Visse
former  for  betalingskrav  må  dog  foreløbig  indefryses  og
undersøges af statslige institutioner for deres berettigelse.

2) Der må oprettes en nationalbank i alle lande, i traditionen
fra Alexander Hamiltons Bank of the United States eller i stil
med  den  tyske  Kreditanstalt  für  Wiederaufbau  efter  2.
Verdenskrig, således at statslige kreditter kan forsyne den
fysiske  økonomi  med  de  nødvendige  midler  for  produktive
investeringer. Udstedelsen af disse kreditter må rette sig
efter  principperne  om  en  høj  energistrømningstæthed  og  en
optimal forøgelse af produktionsmidlernes og arbejdskraftens
produktivitet  gennem  en  betoning  af  videnskabelige  og
teknologiske  fremskridt.



3) Mellem deltagerlandene må der indføres et system med faste
valutakurser,  og  der  skal  indgås  samarbejdsaftaler  mellem
suveræne  stater  angående  nøje  definerede  infrastruktur-  og
udviklingsprojekter. Disse aftaler udgør tilsammen faktisk et
nyt  Bretton  Woods-system  i  Roosevelts  forstand,  med  det
udtrykkelige formål at fremme udviklingslandenes udvikling.

4)  Den  yderst  nødvendige  forøgelse  af  verdensøkonomiens
produktivitet for at kunne forsørge en global befolkning på
næsten  otte  milliarder  mennesker  i  dag  må  tilvejebringes
gennem  et  internationalt  hasteprogram,  for  at  virkeliggøre
fusionsenergi og andre avancerede teknologier, såsom optisk
biofysik og biovidenskaberne, for at kunne finde løsninger på
problemer  som  coronavirus,  såvel  som  et  internationalt
samarbejde inden for rumfart og rumteknologi; dette kan skabe
den nødvendige næste økonomiske platform for verdensøkonomien,
sådan som økonomen Lyndon LaRouche har udviklet det.
Bælte- og Vejinitiativet, der blev indledt af præsident Xi
Jinping,  og  som  157  lande  allerede  har  tilsluttet  sig,
tilbyder et konkret perspektiv for at bringe den industrielle
udvikling  til  Sydvestasien  og  Afrika,  hvilket  der  er  et
presserende behov for. Kina har tilbudt at samarbejde med alle
lande på planeten i et ‘win-win-samarbejde’ om at udvide Den
Nye Silkevej til Sydvestasien og Afrika og på denne måde give
et konkret udviklingsperspektiv, hvilket er den eneste humane
måde  at  løse  flygtningekrisen  på.  USA  og  alle  europæiske
nationer må og skal samarbejde om denne plan.

Vi, de undertegnede, retter denne indtrængende appel til de
nævnte regeringer om nu at handle i dette øjeblik med dets
voldsomme udfordringer for hele menneskehedens sikkerhed og
eksistens, for at korrigere fejlene i det nuværende system der
førte  til  den  øjeblikkelige  krise,  og  vende  tilbage  til
principperne for det almene vel, nationalstatens suverænitet,
fødevare- og energisikkerhed, medens vi antager en vision for
menneskehedens  fælles  mål  og  et  fremtidigt  fællesskab  for
menneskeheden.



Der  er  intet  bedre  tidspunkt  til  at  gennemføre  disse
nødvendige forandringer end lige nu, her i Beethoven-året,
hvor hans monumentale værk udgør et smukt billede af et nyt
mønster for en bedre fremtid for menneskeslægten.

Underskriv  gerne
på:  https://schillerinstitute.nationbuilder.com/four_laws_glob
al

POLITISK  ORIENTERING  den  5.
marts 2020:
Fra  coronavirus  til
finanskrak  –  løsningen  er
LaRouches 4 love
Lyd:

Resumé

Coronavirus  COVID-19:  Det  afgørende  er  ikke  antallet  af
tidligere smittede men antallet af nye smittede hver dag.

Det viser, at smittespredningen er under kontrol i Kina. Den
er  helt  stoppet  uden  for  Hubeiprovinsen  og  reduceret  til
100-150 nye tilfælde per dag der.  Men COVID-19 spreder sig
ukontrolleret i Sydkorea, Iran, Italien, m.fl. Nu er kinesere
bange for at rejse til Europa, for ikke at blive smittet der.

Finanskrak:  USA’s  centralbank  sænkede  renten  med  ½
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procentpoint i et forsøg at pumpe flere penge ind i systemet
for at undgå et krak. Men krakket er i gang og et ”Lehmann
Brothers-øjeblik” kan komme når som helst.

Topmøde: Trump siger også ja til et topmøde mellem de fem
permanente  medlemmer  af  FN’s  sikkerhedsråd:  USA,  Rusland,
Kina, Frankrig, Storbritannien. Helga Zepp-LaRouches foreslog
den  3.  januar  et  hastetopmøde  mellem  Trump,  Putin  og  Xi
Jinping, og Putin foreslog derefter et møde mellem de fem
permanente  medlemmer.

Valget i USA: Efter Super Tuesday: Nu er det Bernie Sanders
imod  etablissementets  kandidat  Biden  efter  at  de
andre moderate kandidater trak sig og Bloomberg faldt igennem,
trak sig og nu også vil støtte Biden.

Trumps svage punkt: økonomien, fordi han påstår, at økonomien
har  det  strålende.  Hvad  sker  der,  hvis  der  kommer  et
finanskrak og stor nedtur inden valget? Trumps redning er,
hvis han lytter til LaRouche-bevægelsen og vores løsning:

LaRouches fire økonomisk love:

Glass/Steagall-bankopdeling1.
Nationalbank og statlig kreditskabelse2.
Investeringer  som  øger  produktiviteten  såsom  store3.
infrastrukturprojekter
Videnskabeligt og teknologisk fremskridt: fusionskraft,4.
rumforskning.

Disse løsninger gælder ikke kun USA men også Danmark og alle
andre lande.



Dansk  afskrift:  Hastetopmøde
påtrængende nødvendigt
for  at  håndtere  kommende
finanskrak og faren for krig
Schiller  Instituttets
ugentlige  webcast  med  Helga
Zepp  LaRouche  d.  26.  feb.
2020
Harley Schlanger: Goddag, jeg er Harley Schlanger fra Schiller
Instituttet.  Velkommen  til  webcastet  i  dag  med  vores
grundlægger  og  præsident  Helga  Zepp-LaRouche.
Helga, i de sidste par dage har du advaret om at vi står på
randen af en finanskrise, et finanskollaps, og at vi stadig
som søvngængere bevæger os mod en stigende fare for krig. Du
beskrev det, som »at sidde på en krudttønde«. Og du sagde, at
finanskrakket  ikke  ville  finde  sted  på  grund  af
coronavirusset, selvom det måske kunne være en udløser; så
hvad er årsagen til dette finanskrak, som du betragter det?
Helga  Zepp-LaRouche:  Det  er  et  resultat  af  den  virkelige
økonomis  langvarige  erosion  fra  det  neo-liberale  systems
metoder. Men jeg vil gerne sige et par ting om spørgsmålet om
coronavirus  COVID19,  fordi  jeg  tror  at  det  dramatisk  vil
sprede sig: Vi står i en situation, hvor der nu er mange
personer der snakker om, at en pandemi formentlig ikke er til
at forhindre. Vi har en situation, hvor der i Italien, i
Lombardiet,  de  facto,  tages  foranstaltninger  som  i  Wuhan-
eller Hubei-provinsen i Kina de sidste mange uger; med andre
ord, alt er lukket ned, folk bliver bedt om at blive hjemme,
særligt fordi de forventer [mange-red.] infektioner, men kun
har 4000 hospitalssenge for nødstilfælde; det spreder sig nu.
Lægeholdet fra Kina har også lige udgivet nye tal, som jeg
synes  er  meget  interessante:  nemlig  at  infektionsraten  af
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personer under 19, der inficeres med coronavirusset, praktisk
talt er nul. For personer op til 50 år er infektionsraten
0,3 %; for personer der er 70 år eller ældre er det 8 %, og
for personer over 80 år er det 15 %. Så, hvis man ser på det,
og også det faktum at folk er blevet testet, folk har ingen
symptomer, mange steder har testning ikke fundet sted. Nogle
europæiske myndigheder havde en fuldstændig forsinket reaktion
– dette blev nævnt i dag, sågar af eksperter på den officielle
»Deutschlandfunk«  radiokanal  –  jeg  tror  at  udbredelsen
formentlig allerede er ude af kontrol, og det vil betyde at
enorme nødforanstaltninger må tages.
Dog mener jeg ikke, at det er grund til at gå i panik, da
løsningen uden tvivl eksisterer, men det kræver en radikal
forandring af måden hvorpå ting er blevet gjort i de sidste
årtier. Jeg mener at vi har brug for en pakkeløsning: Hvad
Schiller Instituttet og Lyndon LaRouche har offentliggjort i
lang tid, at der er absolut behov for at stoppe samfundets
styring  ud  fra  aktionærernes  interesser,  profitmaksimering,
penge-skaber-penge, udlicitering af billig arbejdskraft, »her-
og-nu«-produktion,  og  en  absurd  globalisering  i  form  af
arbejdsdelingen af produktionen. Og jeg mener, at vi bør vende
tilbage til idéen om fødevaresikkerhed for hvert land – dette
er et krav fra landmænd overalt, fordi de ikke er blevet
betalt tilnærmelsesvist det, som de har brug for til blot at
få paritetsprisen for deres egen produktion. Vi har brug for
paritet for landbruget. Det er nødvendigt at vi vender tilbage
til  suverænitet;  vi  har  brug  for  fødevaresikkerhed,
energisikkerhed, og at vende tilbage til idéen om suveræne
principper for økonomien.
Og hvad der nu kommer som et chok for mange, lige pludselig
siger selv sådanne personer som Bruno Le Maire, den franske
finansminister,  som  er  en  ærkeliberal  globalist,  at  dette
coronavirus vil være en »game changer«. Og jeg finder det også
yderst interessant, at den nuværende chef for Instituttet for
Verdensøkonomien (IFW) i Kiel, Gabriel Felbermaur, ligeledes i
en  udtalelse  i  dag  sagde,  at  dette  coronavirus  med  al
sandsynlighed vil betyde et »Lehman Brothers-øjeblik«. Husk nu
på at da Lehman Brothers gik bankerot i september, 2008, var
der et chok i den internationale finansverden, fordi de troede
at hele systemet ville disintegrere fuldstændig, og at dette
var  på  randen  til  at  ske.  Men  som  vi  ved,  gjorde



centralbankerne intet for at fjerne årsagerne til denne krise,
men begyndte i stedet en fuldstændig sindssyg pengeudstedelse,
kvantitative  lempelser,  negative  renter!  Og  det  fortsætter
indtil i dag.
Se, det vil ikke fortsætte. Vi ved, at finanssystemet er på
randen til at bryde sammen, selv uden coronavirusset; men hvis
der nu tages skridt, der vil undergrave den internationale
produktion og handelskæde, fordi man på kortere sigt måske
bliver nødt til at ophæve Schengen-aftalen; muligvis må man
vende  tilbage  til  at  teste  ved  grænserne,  paskontrol,
temperaturtagning, sundhedssymptomer; og det vil måske ikke
være muligt at vedligeholde de nuværende former for globale
handelsmekanismer. Så det er kriseøjeblik.
Og som jeg sagde, er det ikke en grund til at gå i panik, men
vi bliver nødt til at have en anderledes tilgang: Allerede d.
3.  januar,  efter  mordet  på  den  iranske  general  Qasem
Soleimani, opfordrede jeg til at arrangere et hastetopmøde, på
det  tidspunkt  mellem  Trump,  Xi  Jinping  og  Putin,  for  at
forhindre en optrapning af krisen omkring Iran. I mellemtiden,
omkring ti dage senere, fremlagde præsident Vladimir Putin et
lignende forslag, denne gang ikke blot en opfordring til disse
tre  lande,  men  et  forslag  til  regeringerne  der  er  faste
medlemmer af FN’s Sikkerhedsråd, om at de bør organisere et
topmøde og drøfte hvilke former for strukturer og værdier de
må give sig selv, for at opretholde orden og skabe grundlaget
for en fremtid.
Det er det, som bør være på dagsordenen lige nu, og den
russiske  udenrigsminister,  Sergej  Lavrov,  gentog  dette,  og
sagde at Rusland er i fuld færd med at forberede et sådant
topmøde.  Schiller  Instituttet  mobiliserer  for  at  definere
dagsordenen  for  det  der  nu  må  blive  den  nye  form  for
verdensorden der vil forhindre, at en situation ude af kontrol
ender i kaos. [Trump-administrationen bekræftede d. 1. marts,
at  Præsident  Trump  ønsker  at  have  et  snarligt  topmøde  om
atomar nedrustning, med regeringslederne for de fem permanente
medlemmer af FNs sikkerhedsråd-red.]
Schlanger: En af de ting du siger er tilsyneladende, at selve
den  finansielle  krise,  pga.  den  neoliberale  politik,  øger
muligheden  for  en  pandemi  markant.  Præsident  Trump,
Verdenssundhedsorganisationen (WHO) og andre har lovprist Kina
for deres handlinger, men i går angreb udenrigsminister Pompeo



endnu engang Kina. Hvad gør Kina? Og du siger, at dette vil
blive  Italiens  politik;  følger  italienerne  den  kinesiske
model?
Zepp-LaRouche: Jeg mener, at Kina gjorde det eneste mulige man
kan gøre, når man står overfor en mulig pandemi. Chefen for
WHO  sagde  flere  gange,  at  Kina,  med  dets  håndtering  af
coronavirusset, har skabt en ny international standard for
hvad  der  er  påkrævet.  Som  I  ved,  satte  man  60  millioner
mennesker i Wuhan og andre store byer i Hubei-provinsen i
karantæne i flere uger. Folk fik besked på at blive inden
døre, at hver familie kun kan gå ud og handle ind hver anden
eller tredje dag. De har bygget, tror jeg, omkring 20 nye
superhospitaler  på  to-tre  uger.  De  har  sendt  26.000
sundhedsplejere til regionen, og de har inddæmmet virusset i
Wuhan. Infektionsraten er på vej ned, antallet af folk der
bliver  raske  stiger,  sammenlignet  med  nye  smittede;  og
spredningen i resten af Kina er også nedadgående.
Så, jeg tror Kina er ved at bekæmpe og overvinde dette. De har
også genstartet den økonomiske aktivitet, og BNP-væksten i det
første kvartal vil sandsynligvis være nul procent, men man kan
forvente at de vil genoprette og tilmed genvinde nogle af
tabene. Se, Kina har gjort dette med en utrolig målrettet
fremgangsmåde. Præsident Xi Jinping havde en direkte praktisk
politik. Han mødtes hele tiden med absolut alle relevante
ansvarlige myndigheder, og han tog personligt ansvar for dette
– og det virkede.
Jeg synes hele verden skylder Kina en utrolig tak, fordi Kina
har sikret resten af verden værdifuld tid til forberedelser,
til at udvikle vacciner, som vi ikke har endnu, men disse ting
tager  tid.  Så,  jeg  mener  Kina  bør  lovprises  for  hvad  de
gjorde, og folk der angriber Kina er bare komplette huleboere,
og de burde tie stille, lige meget hvad de forestiller sig,
fordi Kina har hjulpet med at redde resten af verden og har
gjort verden en utrolig tjeneste.
Nu må man se om de vestlige lande vil være i stand til at
klare  den  på  samme  måde,  fordi  jeg  kan  ikke  se  hvordan
Tyskland, eller Italien eller et ethvert lignende land vil
være i stand til at bygge et hospital på en uge. Jeg mener,
den kendsgerning at Tyskland i omkring ni år ikke har kunnet
bygge lufthavnen i Berlin, har gjort dem til grin i hele
verden. Så en masse dårlige vaner, der har udviklet sig i



Tyskland og andre vestlige lande, må kasseres, og man må gå
tilbage  til  en  helt  anden  fremgangsmåde,  ligesom  et
lynprogram.
Endvidere,  på  grund  af  denne  liberale  politik,
profitorientering, har vi ikke den form for nødhospitalssenge.
Jeg tror slet ikke vi er i en position til at håndtere dette,
men det er en brat opvågning til, at vi virkelig må gå tilbage
til  den  måde  som  plejede  at  være  praksis,  da  det  tyske
økonomiske mirakel blev til, hvor man også vidste hvordan man
byggede ting, og jeg mener, at nu er tidspunktet til at gøre
netop dette, og afskaffe en masse fjollede regler og love, der
forsinkede tingenes gang. Og jeg mener, at tiden nu er inde
til virkelig at gå tilbage til en anden økonomisk metode, af
hensyn til folkets almene vel.
Schlanger: Du nævnte Le Maire i Frankrig, der talte om, at
dette er en »total vending i globalisering« [game changer in
globalization]. Det kunne se ud som om dette således er det
perfekte tidspunkt til at gennemføre din afdøde mands forslag
om  Fire-magts-aftalen,  der  ville  pege  mod  et  Nyt  Bretton
Woods, og hans Fire Love. Er det hvad du mener burde blive
drøftet på dette hastetopmøde?
Zepp-LaRouche: Ja, vi har brug for et nyt paradigme på mange
niveauer:  De  Fire  Love,  som  blev  foreslået  af  min  mand
allerede  i  juni,  2014,  er  absolut  den  første
forhåndsbetingelse  for  at  opnå  dette.  Han  har  krævet  en
genindførelse af Glass-Steagall, adskillelsen af bankerne. Det
er absolut nødvendigt for at gøre en ende på kasinoøkonomien,
for at bringe erhvervsbankerne under statsbeskyttelse, så de
kan  begynde  at  tjene  den  reelle  økonomi  igen.  Hvis
investeringsbankerne så har røde bundlinjer, så er det bare
ærgerligt. De kan ikke længere regne med skatteydernes penge,
og hvis de ikke finder ud af at overleve, så burde de erklære
insolvens.
Derefter er det nødvendigt at vende tilbage til et nationalt
banksystem. I Tyskland have man Kreditanstalt für Wiederafbau,
kreditinstitutionen  for  genopbygning  i  efterkrigstidens
periode,  som  var  formet  efter  Franklin  D.  Roosevelts
Reconstruction  Finance  Corporation.  Dette  kunne  blive  en
model, der staks kunne blive iværksat og udvidet. Der er brug
for en nationalbank i alle lande, og disse nationalbanker må
så  være  forbundet  gennem  et  kreditsystem,  et  Nyt  Bretton



Woods-system,  der  formidler  store,  langfristede,  lavt
forrentede  kreditter  til  produktion  i  internationale
projekter. Hvis vi gør dette, og vi samarbejder med Den nye
Silkevej  om  udviklingen  af  Afrika  og  udviklingen  af
Sydvestasien,  udviklingen  af  Balkan-landene,  og  genopbygger
infrastrukturen i alle de lande som er blevet forsømt, så tror
jeg absolut, at vi kan forandre dette. Men det kræver en
fuldstændig beslutsom indgriben, og det kan kun komme fra de
førende regeringer i verden, fordi de må gennemføre dette imod
bestræbelserne fra City of London og Wall Street, der vil være
fast besluttet på at forhindre at det sker.
Schlanger:  Jeg  formoder,  at  for  at  tage  sig  af
græshoppekrisen, der også spreder sig, ville man behøve den
samme form for samarbejde.
Zepp-LaRouche: Ja, jeg vil gerne sige nogle ord om dette,
fordi jeg mener, at hvis vi ikke kan hjælpe Afrika med at
håndtere  denne  græshoppeplage  har  vi  mistet  den  moralske
egnethed til at overleve. Se, jeg synes, at dette spørgsmål om
græshopper  er  meget  sigende:  Fordi  FAO  holdt  allerede
pressekonferencer  sidste  år  med  advarsler  om,  at  disse
græshopper spredte sig, men der var absolut ingen opmærksomhed
fra  de  internationale  medier,  så  disse  græshoppesværme
voksede, og nu er de i Etiopien, Eritrea, Kenya og spreder sig
til Sudan; de fortærer hver dag lige så meget som 35.000
menneskers daglige forbrug! De spreder sig 150 km per dag, og
det anslås, at hvis de ikke stoppes nu ved hjælp af sprøjtning
og passende foranstaltninger, vil de mangedobles 500 gange
inden juni, og de vil blive en fuldstændig plage, som truer
millioner af menneskers liv.
Allerede  i  dag  lever  30  millioner  mennesker  i
fødevareusikkerhed,  hvilket  betyder  at  de  sulter,  og  den
kendsgerning at intet er blevet gjort, viser at der stadig er
dette absolut racistiske, koloniale tankesæt blandt europæerne
og generelt i Vesten. Fordi FAO sagde jo i sidste uge, at de
blot  havde  brug  for  76  millioner  dollars,  hvilket  er
pebernødder! EU donerede 1 million dollars. Da Pompeo var i
Etiopien  lovede  han  8  millioner  dollars  –  Det  er  jo
latterligt!  Michael  Bloomberg  spenderer  skam  400  millioner
dollars på en måned på sin dumme reklamekampagne for at købe
Det hvide Hus, og man kan ikke skaffe 76 millioner dollars til
at redde liv?



Dette er den absolutte påvisning af, at Vesten stadig styres
af  det  racistiske,  koloniale  tankesæt,  og  de  er  revnende
ligeglade med om Afrika dør. Vi bliver nødt til at ændre
dette, fordi jeg i mange år har sagt, at Vestens holdning til
Afrika er et spejl af vores egen moralske habitus, og en test
af vor egen overlevelsesevne. Hvis vi ikke kan klare dette,
vil vi ikke overleve. Så jeg appellerer til jer om at hjælpe
os med denne mobilisering, ikke kun omkring græshopperne, der
kunne  klares  relativt  nemt;  man  skal  bare,  sammen  med  de
afrikanske  regeringer,  organisere  nogle  ingeniørtropper  fra
det  tyske  forsvar,  Bundeswehr,  eller  De  blå  Hjelme  og
forskellige  organisationer,  og  så  sprøjter  man  bare  disse
græshopper,  og  det  kunne  klare  det.  Men  det  kræver  en
holdningsændring, og det kan kun komme fra den større løsning,
som jeg netop nævnte, hvilket er topmødet på højeste niveau
med Rusland, Kina, Indien og USA, og derefter kan andre lande
tilslutte  sig,  og  der  må  være  en  række  konferencer,  som
drøfter disse spørgsmål meget hurtigt. Vi har imidlertid nået
et punkt, hvor vi drastisk må ændre kurs, ellers vil vi ikke
klare den som civilisation….
Se resten af Helgas webcast på videoen ovenover.

Usikkerhed  under
sikkerhedskonferencen
Den 20. februar 2020,  Neue Solidarität

Af Alexander Hartmann

Medens  disse  linjer  skrives,  samles  deltagerne  i  den  56.
sikkerhedskonference i München (MSC). Over 500 højtplacerede
internationale  beslutningstagere  ventes  at  deltage  i
konferencen, der finder sted mellem den 14. og 16. februar,
deriblandt over 35 stats-og regeringschefer såvel som omkring
100  udenrigs-  og  forsvarsministre.  De  Forenede  Stater

https://schillerinstitut.dk/si/2020/02/usikkerhed-under-sikkerhedskonferencen/
https://schillerinstitut.dk/si/2020/02/usikkerhed-under-sikkerhedskonferencen/


repræsenteres  af  deres  nykonservative  udenrigsminister  Mike
Pompeo.

Ikke  for  første  gang  vil  diskussionen  blive  præget  af  en
voksende følelse af fortvivlelse hos de vestlige eliter over
deres tiltagende uformåenhed til at påtvinge resten af verden
deres vilje. Wolfgang Ishinger, der har ledet møderne siden
2008, offentliggjorde den 10. februar i Berlin Münchenmødets
sikkerhedsberetning og kundgjorde, at dette års mødetema ville
hedde “Westlessness” (“Vestløshed”). Hvad han mener med det,
beskriver han således: “Der optræder for tiden et dobbelt
fænomen, nemlig for det første, at Vesten er mindre vestligt,
og for det andet, at verden som helhed er mindre vestlig. Hvad
betyder det for de tyske, europæiske og globale forhold, især
for  vor  sikkerhedspolitik?”  Ischinnger  sagde,  at  der
eksisterer  “en vidt udbredt følelse af ubehag og uro over den
tiltagende usikkerhed angående Vestens grundlægende betydning.
Mange  sikkerhedspolitiske  udfordringer  synes  at  forekomme
uadskilleligt forbundne med det, som nogle betegner som det
vestlige projekts nedgang.”

Desuden, fortsatte han, “synes vi at have mistet en fælles
forståelse af, hvad det overhovedet vil sige at være en del af
Vesten.  Selvom  dette  måske  er  den  vigtigste  strategiske
udfordring  for  de  transatlantiske  partnere,  virker  det
usikkert, om Vesten kan udvikle en fælles strategi for en ny
æras stormagtskonflikter.”

Når  Ischinger  klager  over,  at  vi  “har  mistet  en  fælles
forståelse af, hvad det overhovedet vil sige at være en del af
Vesten”,  så  tænker  han  øjensynligt  først  og  fremmest  på
holdningen hos den amerikanske præsident Donald Trump. Trump
vandt præsidentvalget i 2016 med et løfte om at bryde med
doktrinen om de evige krige og at oprette gode forbindelser
til Rusland og Kina. Siden da har de vestlige eliter forsøgt
alt for at forhindre ham i at holde dette løfte og få ham
afsat fra embedet; men med det mislykkede forsøg på at få ham
afsat, har Trumps chancer for at beholde embedet også efter



det næste præsidentvalg, tiltaget betydeligt.

Dette er fra de vestlige eliters synspunkt næsten den “størst
tænkelige ulykke”: Hvis USA forlader sin afvisende holdning
over for Rusland og Kina, så mangler de vestlige eliter den
politibetjent, der skal gennemtvinge deres krav over for de
genstridige nationer. Det britiske overhus offentliggjorde for
godt et år siden en rapport, i følge hvilken den britiske
politiks vigtigste prioritet måtte være at forhindre en ny
præsidentperiode for Trump, fordi skaderne for det britisk-
amerikanske “særlige forhold” ellers ville blive uoprettelige.
Og en del af strategien for at forhindre et genvalg af Trump
er at ophede krisecentre som Irak og Syrien i et forsøg på at
få draget Trump ind i en krig og derved foranledige ham til at
bryde sine valgløfter.

Tidligere udenrigsministre advarer om fare for atomkrig
Rent faktisk er det netop den geopolitiske holdning, hvormed
de  i  München  forsamlede  repræsentanter  for  de  “vestlige”
eliter prøver at påtvinge resten af verden deres “liberale
internationale  orden”,  selv  den  største  trussel  mod  den
globale sikkerhed. Den 10. februar udsendte “Aspen Ministers
Forum”, en forening af tidligere udenrigsministre fra hele
verden, en erklæring, hvor de forlangte en forlængelse på 5 år
af den nye START-nedrustningsaftale og advarede om, at faren
for  en  atomkrig  er  stor,  hvis  denne  og  tilsvarende
forholdsregler  ikke  gennemføres.

“I  dag  befinder  verden  sig  i  tilbagegang”,  står  der  i
erklæringen. “De geopolitiske spændinger tiltager, og mange
stormagter  fremhæver  atter  atomvåbnenes  betydning  i  deres
militærstrategier.” De tidligere udenrigsministre konstaterer
“en øget oprustningskappestrid mellem De forenede Stater og
Rusland, en øget risiko for militære uheld og en forringelse
af de forhandlede aftaler om reducering af våbnene og ikke-
spredning  af  atomvåben.  Alle  disse  ting  bidrager  til  en
hurtigt aftagende kernevåbensikkerhed og en øget mulighed for
anvendelse af atomvåben, enten bevidst eller som følge af en



utilsigtet eskalation.”

De henviser til den nyeste skarpe konfrontation mellem USA og
Iran, der har vist, “hvor hurtigt manglen på retningslinjer
kan bringe os til kanten af en krig. Som følge af en udhuling
af  de  internationale  aftaler  og  de  diplomatiske  kanaler,
nærmede  vi  os  muligheden  for  en  ulykke…  Farerne  for  en
fejlberegning er for store til, at statslederne kunne gribe
til tvetydig kommunikation, trusler og militære aktioner.” De
kræver derfor “et genoplivet internationalt samarbejde, der
hviler på den offentlige forståelse af farerne og mulighederne
for risikonedsættelse.”

Hovedophavsmændene  til  erklæringen  er  den  tidligere
amerikanske  udenrigsminister  Madeleine  K.  Allbright  og  den
russiske udenrigsminister Igor Ivanov. Blandt de 23 øvrige
underskrivere  er  Alexander  Downer,  Anne  Moussa,  Joschka
Fischer, Malcolm Rifkind og Javier Solana.

Rusland agiterer for et topmøde mellem de fem stormagter
Netop  af  samme  grund  har  grundlæggeren  og  forkvinden  for
Schiller  Instituttet  længe  anbefalet  et  nyt  paradigme  for
internationale relationer, der ikke længere grunder sig på
konkurrencetænkning mellem stormagterne, men på et samarbejde
i menneskehedens fælles interesse. Efter mordet på den iranske
general  Soleimani  den  3.  januar  opfordrede  hun  til  en
hastekonference mellem præsidenterne Trump, Putin og Xi for at
arbejde for en bilæggelse af konflikterne. Helt tilsvarende
har  Ruslands  præsident  Putin  den  15.  januar  foreslået  et
topmøde mellem stats- og regeringscheferne for de 5 faste
medlemmer  af  FN’s  sikkerhedsråd,  og  ud  fra  højtstående
russiske diplomaters udtalelser fremgår det, at Rusland tager
dette forslag meget alvorligt.

Således har udenrigsminister Lavrov den 7. februar i en tale i
anledning  af  et  særfrimærke  til  minde  om  75-årsdagen  for
Jaltakonferencen mellem USA, Sovjetunionen og Storbritannien
hentydet til Putins forslag. Angående betydningen af Jalta-



konferencen bemærkede Lavrov: “Konferencen, som bragte førerne
af koalitionen mod Hitler sammen, fandt sted i en atmosfære af
gensidig  forståelse  og  samarbejde.  Førerne  af  de  tre
stormagter havde vilje nok til at vokse ud over deres egne
ambitioner og stridigheder og udarbejde konstruktive forslag
med henblik på en snarlig afslutning af krigen og opbygningen
af  en  efterfølgende  international  sikkerhedsarkitektur.  Jeg
føler mig overbevist om, at det er rigtigt at kaste et blik
tilbage på de fælles interesser i historien, når verden i dag
står over for talrige udfordringer og trusler”, understregede
Lavrov.

Under en audiens i anledning af det russiske diplomatis dag
den  10.  februar  talte  Ruslands  ambassadør  i  De  forenede
Stater, Anatolij Antonov, om styrkelsen af forholdet til USA.
Han  understregede:  “Vort  land  har  aldrig  unddraget  sig
ansvaret  for  sikring  af  fred  og  stabilitet…  Vi  værner  om
principperne for ikke-indblanding i indre anliggender.” Og han
erklærede også: “Vi vil gå vort stykke af vejen til enhver
stat,  der  forsøger  at  opbygge  et  forhold  til  Rusland  på
grundlag  af  gensidig  respekt  og  interesseudligning.  Vi  er
overbeviste  om,  at  forbedringen  af  det  russisk-amerikanske
samarbejde ikke blot svarer til begge landes interesser, men
også  vil  få  en  produktiv  indvirkning  på  verdens  gang  som
helhed.”

Angående præsident Putins opfordring til et topmøde mellem de
fem faste medlemmer af FN’s sikkerhedsråd sagde Antonov: “Hvad
det  angår  regner  vi  med  hjælp  fra  vore  partnere  til  at
virkeliggøre  initiativerne…  Kina  og  Frankrig  har  reageret
positivt på indbydelsen, men Rusland har endnu ikke modtaget
noget svar fra De forenede Stater og Storbritannien.”

Også FN-sekretariatet anser sådant et topmøde for en god ide.
“Vi  vil  hilse  ethvert  møde  mellem  sikkerhedsrådets  faste
medlemmer velkommen, da det forhåbentligt vil kunne føre til
et øget samarbejde mellem disse fem lande i sikkerhedsrådet”,
udtalte  FN’s  generalsekretær  Stéphane  Dujarric  den  13.



februar.  Spørgsmålet  om,  hvorvidt  den  russiske  side  havde
anmodet FN’s generalsekretær om at arrangere et sådant møde
under FN’s generalforsamling i september, besvarede Dujarric
ikke.

Da  den  russiske  præsident  Vladimir  Putin  allerede  har
tilkendegivet,  at  han  vil  tale  på  generalforsamlingen  i
september, og da Kina og Frankrig har tilkendegivet deres
understøttelse af initiativet, behøver præsident Trump blot at
tage flyveren til New York. Og hvis det er sandsynligt, at et
møde finder sted mellem disse fire præsidenter, vil Boris
Johnson formodentligt heller ikke blive væk.

Der  eksisterer  altså  en  reel  mulighed  for,  at  “Vestens”
geopolitiske  konfrontationsholdning  kan  afløses  af  et  nyt
mønster for globalt samarbejde. Disse udsigter kan ligge til
grund for Ischingers pessimistiske ytringer. Rent faktisk bør
de dog give anledning til optimisme, da det er en langt større
trussel mod sikkerheden i verden, hvis tilhængerne af den
gamle orden gennemfører deres hensigter.

POLITISK ORIENTERING den 20.
februar 2020:
Kina  er  i  gang  med  at  få
nedkæmpet  coronavirus
COVID-19.
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Kan  resten  af  verden  følge
Kinas eksempel?
Med formand Tom Gillesberg

Lyd:

Den,  guderne  vil
tilintetgøre…
17. februar (EIRNS) – Fokuser ikke på et enkelt aspekt af de
forskellige kriser, som menneskeheden står overfor, advarede
Helga Zepp-LaRouche i går. Denne fremgangsmåde vil føre til en
fejlagtig fortolkning af, hvad der foregår i verden, og hvad
der  skal  gøres  ved  det.  Spørgsmålet  er:  Hvorfor  truer
COVID-19-virusepidemien med at blive til en global pandemi,
hvis den ikke begrænses? Hvorfor kan det forpurrede forsøg på
rigsretssag mod præsident Donald Trump blive et endnu mere
ubehageligt  åbenlyst  statskup?  Hvorfor  kan  angrebet  af
græshoppesværme, der fejer over Afrikas Horn, blive til en
fuldstændig græshoppeplage, der ødelægger fødevareforsyningen
for  nationer,  der  tegner  sig  for  næsten  2  milliarder  af
klodens  7,6  milliarder  mennesker?  Hvorfor  er  den  aktuelle
dekonstruktion  af  musik  og  kunst  på  vej  til  at  omdanne
menneskehedens kultur til en satanisk sekt? Og hvorfor sker
alt dette på samme tid?

Svaret er, fortsatte Zepp-LaRouche, at “vi befinder os i en
ekstraordinær tumultarisk forandring af en historisk periode,
hvor  de  fleste  mennesker  absolut  ikke  er  klar  over,  hvor
gigantisk den transformation og det sammenbrud der foregår
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faktisk  er”.  Det  såkaldte  ‘Vesten’  er  i  opløsning,  det
transatlantiske  finanssystem  befinder  sig  i  en
sammenbrudskrise, og dets regerende etablissement, centreret i
City  of  London,  er  parat  til  at  påtvinge  diktatur  og
fascistisk nedskæringspolitik for at forsøge at holde sig oven
vande. De har vist deres fuldstændige manglende evne til så
meget som at overveje, hvorfor deres liberale imperialistiske
system kollapser, eller se på muligheden for at det er deres
egen politik, der har ført til den nuværende katastrofe.

Denne  inkompetence  blev  udstillet  til  fulde  på  den  netop
afsluttede sikkerhedskonference i München, hvor talsmænd for
det gamle regime, såsom den amerikanske udenrigsminister Mike
Pompeo og formand for Kongressen, Nancy Pelosi, forsøgte at
forvandle  det  til  et  skydetelt  imod  Kina,  netop  på  et
tidspunkt, hvor dette land gør sit yderste for at begrænse
COVID-19-virussen til fordel for hele verden.

USA og Europa skulle samarbejde med Kina og Rusland, ikke true
og angribe dem, insisterede Zepp-LaRouche. Et topmøde med de
fire magter, der er specificeret af Lyndon LaRouche – USA,
Kina, Rusland og Indien – må arrangeres i de kommende uger for
at håndtere den voksende kaskade af eksistentielle kriser, som
planeten står overfor, og løse dem ved at sætte det døende
Britiske Imperium ud af spillet og organisere et nyt paradigme
til erstatning herfor. Det er en mission, der kun kan opnås
ved  at  tage  fat  på  Lyndon  LaRouches  politik  og  metode;
LaRouche, hvis levende eftermæle af den grund må renses og
mobiliseres.



Når  skæbnen  afhænger  af  en
prognose
Den 12. februar (EIRNS) — Det er passende, at når vi markerer
etårsdagen  for  Lyndon  LaRouches  bortgang  den  12.  februar,
2019, tager fat på hans begreber og metode for at evaluere den
aktuelle strategiske situation og kortlægge vores fremtidige
kurs.  Den  7.  september  2007  offentliggjorde  LaRouche  en
artikel  i  magasinet  Executive  Intelligence  Review  med
overskriften “Når Skæbnen afhænger af en prognose” (When Fate
Hangs on a Forecast), der begyndte som følger:

                ”Det egentlige strategiske formål med, og
funktion  af,  en  kompetent  økonomisk  prognose  er  ikke  at
forsøge at forudsige hvad der vil ske, men at få det til at
ske.

                ”Dagens emne er et omtvistet felt, hvortil jeg
har udviklet visse enestående færdigheder, færdigheder inden
for  den  gren  af  strategisk  indsigt,  der  kaldes
langtidsprognose. Dette indebærer ikke blot passivt at forudse
hvad der sandsynligvis vil ske; det handler om at udforme en
politik af den type som jeg præsenterer, med den hensigt at
iværksætte bydende nødvendige handlinger, der muligvis kunne
redde  os  fra  en  nuværende,  fremstormende  global  finansiel
katastrofe, en kommende katastrofe, der nu er gået ind i sin
sidste fase.

                ”Det er ikke igennem ren sansning, at vi er i
stand til at regne ud hvilken viljemæssig kraft der, skjult
for vores blik, ligger mellem disse enkelte punkter på vores
sansers  skærmbillede.  Det  er  gennem  vores  indvirkning  på
universet, at vi tvinger dets hemmeligheder til at manifestere
sig, ikke kun som sanseindtryk, men som en højere, autoritativ
manifestation i sindet, som må teste den usete tilstedeværelse
og de formodede intentioner af hvad end viljemæssige kraft,
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der ligger bag den handling, som ellers muligvis blot ville
forblive et sanseindtryk.”

                ”Disse usynlige kræfter må således tvinges til
at afsløre sig selv. De må tvinges til at afsløre ikke alene
den effektive tilstedeværelse, der er skjult bag de fodspor,
vi kalder sanseindtryk. Vi må teste de formodede forsætlige
intentioner  fra  disse  kræfter,  afprøve  disse  intentioner…
hvilket ægte videnskab anerkender som universelle principper,
da  sådanne  principper  blev  kendt  som  ‘dynamis’  af
Pythagoræerne eller som ‘moderne dynamik’ af Nicholas Cusanus,
Johannes Kepler, Gottfried Leibniz og Bernhard Riemann. Ud fra
den viden, som kun kan tilegnes på denne måde, får vi de
midler, hvormed manden og kvinden, formet i skaberens billede,
er i stand til at handle mere eller mindre effektivt på en
måde, der opfylder vores skæbne som dødelige; på den måde, der
af Ham på enestående vis er tildelt os.

                ”På denne baggrund er det en kendsgerning, at
jeg siden den tid, i 1953, hvor jeg lagde mig fast på Bernhard
Riemanns metode indenfor fysisk geometri, ikke nogensinde har
fejlet med en økonomisk prognose, som jeg har fremlagt; og kun
undtagelsesvis har denne prognose antaget formen af, hvad der
for nogle fejlagtigt kunne se ud som det der normalt betragtes
som en simpel forudsigelse.”

                I dag, mere end 13 år senere, er den
dominerende  realitet  der  former  planeten,  i  høj  grad  som
LaRouche  forudsagde:  det  bankerotte  sammenbrud  af  det
transatlantiske finanssystem, og den 50-år lange nedstigning
til helvede af de fysiske økonomier i dets værtslande med
deres ofre. Græshoppesværmene, der især plager store dele af
Afrika  og  Sydvest-  og  Sydasien;  fremkomsten  af  den  nye
coronavirus (2019-nCoV), der – hvis det ikke havde været for
de heroiske foranstaltninger, som den kinesiske regering har
taget – måske allerede havde fejet over alle kontinenter og de
fleste nationer med utallige ofre til følge – disse er alle
dødbringende problemer, der kan begrænses og overvindes med de



forholdsregler,  som  blev  foreslået  af  LaRouche  for  årtier
siden.  Videnskabelige  lynprogrammer  til  udvikling  af
fusionsenergi og kolonisering af rummet samt optisk biofysik
er og bliver de mest presserende behov i dag for at hæve den
overordnede  teknologiske  platform  for  noosfæren,  den
menneskelige fysiske økonomi, til at klare sådanne kriser.

                Helga Zepp-LaRouche tog spørgsmålet om de
forskellige indikationer på den kollapsende fysiske økonomi op
i sine bemærkninger den 11. februar, hvor hun opfordrede til
”internationalt samarbejde med Kina” for at besejre virusset.
Ideen om at dette er et ‘kinesisk virus’ er udtryk for den
mest afskyelige racisme. Jeg er forbløffet over, at nogen ikke
kan indse, at sygdomme ikke har nogen nationalitet. Vesten
burde snarere hjælpe til og sende medicinske teams, tilbyde
samarbejde og ellers gå sammen for at besejre sådanne nye
problemer som græshoppesværmene i Afrika. Lige nu ville det
være muligt at stoppe det, men hvis man ikke handler i tide,
vil det udvikle sig til et enormt problem, som det vil være
meget  vanskeligere  at  slippe  af  med  efter  et  år.  Mange
mennesker vil dø som et resultat af fødevaremangel, fordi
disse græshopper har en tendens til bare at æde enhver afgrøde
og efterlade ødelæggelser.”

                Zepp-LaRouche fortsatte: ”Der er et sammenbrud
i Vesten… Hvad vi har brug for er en ny model for samarbejde,
et nyt paradigme, hvor man stopper denne form for geopolitisk
konfrontation, der kun kan føre til en katastrofe. Og til det
har vi brug for ‘De fire Love’ fra Lyndon LaRouche. Vi er
absolut nødt til at tænke på den menneskelige art ud fra et
fremtidigt standpunkt.”

                Hun afsluttede med at opfordre folk til at
drage fordel af, at dette er året for Beethoven, og at mange
mennesker, som en følge heraf, lytter til Beethovens musik.
Den dybe kulturelle krise vi står midt i er en del af det
samlede forfald i hele den transatlantiske sektor, sagde Zepp-
LaRouche, og det at lytte til klassisk musik, især Beethoven,



“er den bedste måde at få folk til at opløfte deres sind. Vi
har brug for en kulturel renæssance i Vesten.”

Formand Tom Gillesbergs tale
til  Schiller  Instituttets
konference i Paris
Jacques Cheminade, LaRouche-bevægelsens leder i Frankrig og
fhv.  præsidentkandidat,  og  Tom  Gillesberg  på  en  tidligere
konference.

Den 4. februar 2020 organiserede det franske Schiller Institut
et meget vellykket seminar i Paris med titlen: “Dialog mellem
Kulturerne eller Handelskrig: Frankrig ved en skillevej.” Tæt
ved  hundrede  personer  –  kontakter,  diplomater,  foreninger,
iværksættere og Kinaeksperter – fyldte lokalet på rådhuset i
Paris’  5.  arrondissement.  Såvel  Schiller  Instituttets
internationale  grundlægger  og  præsident  Helga  Zepp-LaRouche
som formand for det danske Schiller Institut, Tom Gillesberg,
sendte varme hilsner samt meddelelser til begivenheden.

Meddelelse  fra  Tom  Gillesberg,  formand  for  det  Schiller
Instituttet i Danmark:

Jeg er ked af, at jeg på grund af sygdom ikke kan være med jer
i dag, men her er nogle tanker jeg gerne vil dele med jer.

I Danmark, og i resten af Skandinavien, har vi gennem de
sidste par år set en voksende kampagne i medierne – og med
støtte fra efterretningstjenester og regeringsinstitutioner –
for at dæmonisere Kina, i lighed med, hvad der igennem nogen
tid har været tilfældet for Rusland. Presset kommer fra USA og
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deres kontrollanter i Storbritannien, og udøves ofte gennem
“soft power” ved at sprede historier om Kina såvel som Rusland
der skal vise, at de er diktaturer, som man virkelig ikke kan
stole på. På det seneste er dette set i den massive kampagne
imod  at  lade  det  kinesiske  firma  Huawei,  verdens  førende
leverandør af G5-teknologi, levere udstyret til det nye G5-
netværk i Danmark og på Færøerne. Nogle prøver endda at bruge
udbruddet  af  en  ny  form  for  koronavirus  i  Wuhan  som  et
eksempel på, hvordan Kina og dets indflydelse verden over
bringer os alle i fare.

Derfor besluttede Schiller Instituttet i Danmark i 2017 at
imødegå denne voksende fjendtliggørelse med et projekt for en
“Dialog mellem Kulturerne”. Sammen med venner, der var aktive
i det dansk-russiske samfund, arrangerede vi en koncert, hvor
vi havde klassisk musik og dans fra Rusland, Kina, Afrika,
Indonesien  og  mange  europæiske  lande,  for  at  vise,  hvor
berigede vi alle bliver ved at få adgang til alle disse andre
nationers kultur. Kinas Kulturinstitut i København var også
medsponsor,  og  arrangementet  blev  afholdt  i  det  russiske
Center for Videnskab og Kultur.

Koncerten var en stor succes. Vi havde en fuldt pakket sal, og
på trods af at vi fik ekstra stole bragt ind, var vi nødt til
at afvise mange der kom. Publikum blev imponeret og bevæget af
mangfoldigheden og skønheden af bidragene ved koncerten. Især
afsyngningen  af  en  kinesisk  folkesang  af  en  kinesisk
studerende sammen med Feride Istogu Gillesberg, vicepræsident
for  Schiller  Instituttet  i  Danmark  og  hovedorganisator  af
begivenheden, betog publikum. Hvordan er det muligt, at en
europæer kan synge på kinesisk og skabe så bevægende og smuk
musik?

Siden dengang har vi haft yderligere to meget succesfulde
koncerter,  med  fremtrædende  og  smuk  deltagelse  fra  både
russiske og kinesiske musikere, og musikere af høj kvalitet
fra mange andre lande. Vi er blevet lovet, at den årlige
koncert  i  2020  kan  finde  sted  i  Kinas  kulturcenters



nyistandsatte faciliteter i København, som snart åbner.

Samtidigt har vi forsøgt at få information om Bælte- og Vej-
Initiativet ud til offentligheden på enhver måde, vi kan. I
København afholdt Schiller Instituttet et seminar sammen med
‘Confucian  Business  Institute’  ved  CBS,  og  i  Sverige  har
Schiller Instituttet samarbejdet om stiftelsen af BRIX, Bælte-
og  Vej-Instituttet  i  Sverige.  BRIX  har  afholdt  en  række
seminarer med pæn deltagelse fra akademikere og industrifolk,
der  er  blevet  adresseret  i  fællesskab  af  den  kinesiske
ambassadør  og  ledende  medlemmer  af  BRIX  og  Schiller
Instituttet. På samme tid har vi interveneret i mange møder og
diskussioner om Kina, der finder sted  i Danmark og Sverige,
for  at  sikre,  at  den  rigtige  historie  om  Bælte-  og  Vej-
Initiativet  –  og  nødvendigheden  af  at  de  vestlige  landes
aktivt deltager i dette store foretagende for menneskeheden –
kommer  ud,  så  de  løgne  og  falske  bagtalelser  om  det  i
‘mainstream’  medierne  bliver  modsagt.

Som det ses med udbruddet af det nye koronavirus i Wuhan er
der mange udfordringer, når man søger at løfte 1,4 milliarder
mennesker ud af dyb fattigdom og at blive en moderne nation.
På  trods  af  fremragende  nationalt  lederskab,  kan  lokal
inkompetence skabe store problemer. Men jeg er sikker på, at
Kina vokser med udfordringen, og vi ser nu, at den kinesiske
regering  intet  sparer  for  at  besejre  denne  trussel  imod
menneskeheden bestående af sygdom og død.

Da den nationale regering først blev opmærksom på epidemien,
handlede  den  hurtigt  for  at  besejre  den.  Oplysninger  om
koronavirus blev hurtigt sendt ud over hele verden, og resten
af verden kunne forsvare sig mod sygdommen på en måde, som den
lokale regering i Wuhan undlod at gøre. Og forhåbentligt vil
samarbejdet  mellem  Kina  og  medicinske  forskningscentre  i
resten af verden snart føre til behandling og en vaccine. I
mellemtiden yder Kina enorme menneskelige og økonomiske ofre
for at få epidemien under kontrol, og udgør menneskehedens
bolværk imod en verdensomspændende pandemi.



Forhåbentligt vil de enorme ressourcer, som nu indsættes i
Kina,  og  med  hjælp  fra  verdenssamfundet,  bære  frugt,  og
besejre den nye koronavirus. Og forhåbentlig bliver det et
eksempel på, hvordan Kina og verden kan arbejde sammen om en
endnu farligere dræber: fattigdom. Kina har vist, hvordan det
har været muligt at løfte 850 millioner kinesere ud af dyb
fattigdom. Og med Bælte- og Vej-Initiativet har de igangsat
det  største  udviklingsprojekt,  som  menneskeheden  nogensinde
har set. Vi behøver fuldt internationalt samarbejde for at
sikre sejr over fattigdom overalt i verden, ved at anvende
videnskabeligt og teknologisk fremskridt til først at etablere
den  nødvendige  infrastruktur,  og  derefter  den  nødvendige
industrielle udvikling, til at løfte hele menneskeheden ud af
fattigdom.

Men hvis Danmark og andre vestlige lande skal deltage i disse,
for menneskeheden nødvendige tiltag, må vi først besejre det
mentale angreb, der finder sted imod befolkningens sindelag.
Kina og Rusland er ikke vores fjender, men er vores vigtige
samarbejdspartnere i sikringen af den bedst mulige fremtid for
hele menneskeheden. Lad os derfor erstatte den kunstigt skabte
frygt og splittelse med en dialog mellem kulturerne, og lad os
alle deltage i Bælte- og Ve-Initiativet. Så vil vi se en
verdensomspændende renæssance af de bedste bidrag fra alle de
forskellige  kulturer,  og  vi  vil  se  en  eksplosion  af
menneskelig  kreativitet  og  udvikling,  der  ikke  alene
forvandler livet på Jorden, men også vores solsystem, og det
der ligger derudover, når vi får ubegrænset billig energi på
Jorden  ved  at  høste  helium-3  på  Månen  og  bruge  det  til
fusionsenergi, som kineserne har tænkt sig at gøre.

Se på ‘Verdens-Landbroen’. Dette er det levende billede af de
smukke ord, som vi hører i Beethovens 9. symfoni:

Seid umschlungen, Millionen!
Diesen Kuss der ganzen Welt!
Brüder! über’m Sternenzelt
muss ein lieber Vater wohnen.



Vær omfavnede, millioner!
Dette kys til hele verden!
Brødre, over stjerneteltet
må der bo en kærlig far.

Og den kærlige far bliver realiseret gennem vores handlinger;
mænds og kvinders handlinger for at forandre verden til det
bedre.

Udtalelse af præsidenten for
det  Internationale  Schiller
Institut
Kina  fortjener  ros  og
samarbejde for dets kamp imod
coronavirusset
Af Helga Zepp-LaRouche

Den  7.  februar  2020  –  Navnet  på  det  tyske  ugeblad  ‘Der
Spiegel’ betyder på engelsk: “The Mirror” (“Spejlet”). Og hvad
man i denne uge rent faktisk ser på forsiden af den trykte
version  af  Der  Spiegel  –  en  person  med  en  gasmaske,
beskyttelsesbriller, øretelefoner og en rød hættetrøje – er et
spejlbillede  af  de  racistiske  redaktørers  grimme  ansigter.
Overskriften “Coronavirus Made in China” skulle faktisk have
været “Det racistiske monsters [der Spiegels] grimme fjæs”.

Dette stykke ‘gule snavs’-journalistik var så slemt, at den
kinesiske ambassade i Tyskland udsendte en formel klage på
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deres hjemmeside. Den berygtede ‘Jyllands-Posten’ fra Danmark
havde  en  lige  så  modbydelig  såkaldt  satiretegning,  der
anbragte  coronavirus  på  det  kinesiske  flag.  Forskellige
amerikanske såkaldt ‘mainstream-medier’ bruger det afskyelige,
racistiske udtryk “Den gule Fare”. Hvad alle disse skildringer
viser,  er  den  grimme  virkelighed  af  en  åbenlys  indgroet
racisme under et meget tynd lag fernis af “vestlige værdier”.

Sagen er, at generaldirektøren for WHO, Dr. Tedros Adhanom
Ghebreyesus, gentagne gange har rost Kina for en fremragende
håndtering af epidemien, og har bemærket at Kina har sat en ny
standard for behandling af sådanne problemer. Andre embedsmænd
i sundhedssektoren oplyser, at responsen fra den regionale
regering i Wuhan og udbredelsen af information er ”moderne”,
og at der er blevet offentliggjort en ekstremt imponerende
mængde nye oplysninger i deres daglige opdateringer siden 31.
december/1. januar.

At betegne en virus som “kinesisk” er lige så dumt som at
sige, at det er en persons egen skyld, hvis han smittes af
influenza  eller  bliver  syg  i  almindelighed.  Det  kan  ske
overalt  i  verden,  og  det  kan  ske  for  enhver  person  på
planeten. Læren fra dette nylige tilfælde af reaktionen på
udbruddet  af  coronavirus  er,  at  det  viser  hvem  i  det
internationale  samfund,  der  er  i  stand  til  at  reagere
[hensigtsmæssigt] på farer, der truer hele menneskeheden; hvem
der er en ‘hulemænd’, og hvem der ikke er.

Hvis Europa og USA ønsker at være troværdige, når talen falder
på “menneskerettigheder” og “vestlige værdier”, burde de gå
sammen  med  Kina  og  samarbejde  om  at  besejre  coronavirus.
Coronavirusset og det faktum, at 100.000 mennesker hvert år
bliver  dræbt  af  komplikationer  fra  influenza,  viser  hvor
presserende det er at gøre nye gennembrud i den grundlæggende
forståelse  af  livsprocesser  for  at  overvinde  hidtil
livstruende sygdomme. Europa og USA bør også samarbejde med
den  mest  fremtidsorienterede  vision  på  den  internationale
dagsorden, nemlig udvidelsen af Bælte- og Vejinitiativet (BVI)



til Sydvestasien og Afrika og det internationale samarbejde om
‘Rum-Silkevejen’.

Man  bør  helt  sikkert  reflektere  over  aktualiteten  i
bedømmelsen fra Gottfried Leibniz, der sagde: ”I hvert fald
forekommer det mig, at forholdene hos os, hvor det moralske
forfald griber vældigt om sig, næsten gør det nødvendigt, at
kineserne sender os missionærer, som kan lære os den naturlige
religions anvendelse og praksis… Derfor tror jeg, at hvis en
vismand  blev  valgt  til  dommer  –  ikke  angående  gudinders
skønhed,  men  de  enkelte  folks  fortrin  –  ville  han  give
‘guldæblet’ til kineserne…”

Jeg  synes  Leibniz  var  langt  klogere  end  eksempelvis  Der
Spiegel, Jyllands-Posten og the New York Times.

 

POLITISK  ORIENTERING  den  7.
februar 2020:
Efter  rigsretssagfiasko:
Samarbejde  mellem  USA,
Rusland og Kina
imod  coronavirus  og
finanssammenbrud
Med formand Tom Gillesberg
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Det Demokratiske Parti falder
sammen – er det forsætligt?
Den 4. februar (EIRNS) – Der blev brugt over 50 millioner $ i
staten Iowa af håbefulde Demokrater i det historiske første
primærvalg  i  præsidentkampagnen  i  2020.  Resultatet  var  en
total fiasko, hvor stemmeoptællingen faldt fra hinanden, og
officielle resultater først blev annonceret den følgende dag
kl. 17.00. Derudover rapporteres der at have været en meget
lav  valgdeltagelse  for  Demokraternes  vedkommende,  skønt
Republikanerne havde en rekorddeltagelse, med over 97 % der
støttede præsident Donald Trump.

Men mange mennesker spørger – skyldes det uheld alene? Det er
velkendt  overalt  i  nationen,  både  blandt  Republikanere  og
Demokrater, at alle de demokratiske kandidater ikke alene var
uinspirerede, men har kapituleret til den psykotiske anti-
vækst,  anti-videnskab,  grønne  fascistiske  dagsorden.  Dertil
kommer, at befolkningen grundigt væmmes over de tre år hvor
det samlede medie/etablissement har haft uafbrudt fokus på at
fjerne præsidenten fra embedet, først med den russiske ‘and’,
derefter  skrønen  med  rigsretssagen.  Meningsmålingerne  for
primærvalget i Iowa viste, at Bernie Sanders var i spidsen,
mens det sidste store håb for Hillary Clinton-klanen og Wall
Street, ‘Sleepy’ Joe Biden (som Trump kærligt kalder ham),
blev forudset til at komme ind på en vag fjerdeplads.

Umiddelbart  før  valgdagen  blev  den  vigtigste  endelige
meningsmåling i forbindelse med primærvalget i Iowa – ‘Des
Moines  Register-CNN  poll’  annulleret.  Kilder  siger,  at
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meningsmålingen  var  på  nippet  til  at  annoncere  det  samme
resultat: “Bernie nummer 1, Biden på fjerdepladsen”. Så faldt
selve valghandlingen fra hinanden. Inkompetence? Måske. Men
Mike Bloomberg, milliardæren fra Wall Street, var slet ikke
med i primærvalget. ‘Mussolini Mike’, som han kaldes, deltog
for sent i opløbet til at være med i de tidlige primærvalg,
skønt det Demokratiske Nationale Komité (DNC, red.) nu har
ændret deres egne regler for at være sikker på, at han kan
deltage i de større primærvalg, alt imens han bruger sine egne
milliarder på reklamer, der angriber Trump. Som New York Daily
News  skriver  i  dagens  overskrift:  “Michael  Bloomberg  er
muligvis den store vinder af fiaskoen i Iowa.”

Dette burde være et advarselssignal for Verden, og ikke kun
for  USA.   Bloomberg  og  nationalbankdirektør  for  Bank  of
England,  Mark  Carney,  er  de  internationale  ledere  for
bevægelsen ‘Grøn Finans’, som nu ganske åbent erklærer, at
deres  hovedopgave  er  at  indføre  disciplin  i  det  globale
økonomiske  system  –  forretningsbanker,  centralbanker,
skyggebanker – med henblik på at afskære kredit til enhver
branche  med  ”kulstofaftryk.”  Som  Prince  Charles  sagde  på
Verdensøkonomisk  Forum  i  Davos:  “Det  er  tid  for  både
virksomheder,  industrier  og  lande  at  udarbejde  og  indføre
hvordan de vil afvikle kul og olie og overgå til netto nul ….
I  den  finansielle  sektor  har  mange  centralbanker  og
finansinstitutioner  forpligtet  sig  til  at  integrere
klimarisiko i stresstest, tilsyn og oplysningspligt. Med disse
fremskridt er der nu voksende tilslutning fra både finansielle
institutioner  og  virksomheder  om  at  gøre  oplysningspligt
obligatorisk. ”Et sådant program er for ‘Huset Windsor’ (det
britiske kongehus, red.) det tilsigtede middel til at opnå
deres hovedmål: at reducere verdens befolkningstal, så det
svarer til jordens” bæreevne… som de anser for at være mindre
end 1 milliard.

Præsident Donald Trump har afvist og latterliggjort vanviddet
med at afvikle verdensøkonomien på grundlag af den “falske



videnskabs” påstand om kulstofs indflydelse på klimaændringer.
Dette er en central årsag til de hektiske bestræbelser i 3 år
fra britiske og amerikanske efterretningstjenester for at få
ham fra embedet eller i det mindste forhindre genvalg for
yderligere en valgperiode. Igennem de sidste 50 år har Lyndon
LaRouche  været  den  ledende  fortaler  for  fornuft:  for  at
genoprette amerikansk industri og landbrug; genopbygning af
nationens  infrastruktur;  genoplivning  af  det  hamiltoniske
kreditsystem  til  erstatning  af  de  britiske  monetarister;
opbygning  af  ”Den  tredje  Verden”  gennem  infrastruktur  og
industrialisering;  iværksættelse  af  programmer  for
videnskabeligt fremdrift gennem rumforskning og forskning i
fusionskraft; og én gang for alle at sætte en stopper for det
britiske imperium ved at samle de fire stormagter, Rusland,
Kina,  Indien  og  USA,  om  at  opbygge  et  nyt  globalt
finanssystem.

I morgen, onsdag den 5. februar, slutter det treårige mareridt
med  inddæmning  af  præsidenten,  når  det  amerikanske  Senat
nedstemmer bedraget med rigsretssagen. Dette betyder ikke, at
Demokraterne vil opgive deres undergravende virksomhed, men
det frigør præsidenten og hans justitsminister William Barr
til at afsløre de virkelige kriminelle – dem der lancerede
kupforsøget  mod  denne  nation  –  og  til  at  bryde  med
neokonservative rådgivere, der har forhindret ham i at udføre
hans  erklærede  mål:  at  afslutte  ‘regimeskifte-krigene’,  at
erstatte  globaliseringen  med  ægte  national  suverænitet  for
alle  nationer,  og  etablere  venskabelige  forbindelser  med
Rusland og Kina. Det er et skæbnesvangert øjeblik i historien
– nyd det …ved at agere på vegne af menneskehedens fremtid.

 



Underskriftindsamling:  Nej
tak  til  Jyllands  Postens
upassende satiretegninger
København den 1 februar 2020. JP har tidligere udgivet en
satiretegning, som skabte voldsom uro og utryghed for folk i
både ind- og udland.

JP har desværre den 27. januar 2020,  igen bragt en særdeles
upassende  satiretegning,   som  denne  gang  har  stødt  flere
hundrede millioner mennesker i Kina og internationalt. Dette
skaber både sorg og vrede.

Dronning Margrethe har i en tidligere nytårstale gjort det
danske  folk  opmærksom  på  befolkningens  tendens  til
dumsmarthed.

Det  danske  samfund  er  i  disse  år  særdeles  presset  af
nedskæringer, hvilket går ud over især de svageste borgere. 
Dansk økonomi har en meget stor og voksende eksport til Kina.
Den skal vi blive ved med at udbygge fremover, hvis vi skal
opretholde vores velfærdssamfund.

Automatreaktionen,  med  at  undskylde  alt  med,  at  “vi  må
forsvare ytringsfriheden”, bør siges imod.

Vi  ønsker  kineserne  alt  godt  i  deres  meget  omfattende  og
krævende  bestræbelser  for  at  få  styr  på  coronavirusen  og
udtrykker samtidig en opfordring til JP om at mande sig op og
sige det svære ord “undskyld”.

https://www.skrivunder.net/nej_tak_til_jyllands_postens_upasse
nde_og_landsskadelige_satiretegninger

Dokumentation:  Her  er  Schiller  Instituttets  formand  Tom
Gillesbergs pressemeddelelse om sagen med titlen  I stedet for
Jyllands-Postens konfliktskabende provokationer,
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lad os samarbejde med Kina for at forsvare menneskeheden

Samarbejde  for  fred  mellem
USA-Rusland-Kina-Indien
foreslået  af  Schiller
Instituttet  i  Danmark  på
regeringens rumkonference
København, den 26. januar – den 22. januar afholdt det danske
Uddannelses-  og  Forskningsministerium  den  anden  årlige
rumkonference med omkring 300 deltagere i Eigtveds Pakhus ved
Udenrigsministeriet.  Den  specielle  gæstetaler  var  Danmarks
eneste astronaut, Andreas Mogensen, der fløj på en mission til
ISS  i  2015.  Den  første  del  af  konferencen  handlede  om
partnerskaber  i  adskillige  emner  mellem  universiteter,
offentlige  institutioner  og  private  virksomheder.  Under
præsentationen om forskningspartnerskab i rummet, sagde taler
Thomas  E.  Andersen,  at  rumforskning  var  vigtig  for
verdensfreden og påpegede, at Andreas Mogensen rejste til ISS
ombord på et russisk rumfartøj.

I  spørgetiden  understregede  en  medarbejder  fra  Executive
Intelligence Review og Schiller Instituttet, at hvad Andersen
sagde om betydningen af rumforskning for freden, var meget
sandt – at samarbejde mellem de fire førende rumnationer,
U.S.A.,  Rusland,  Kina  og  Indien,  er  afgørende  for
verdensfreden, hvad enten det er i Mellemøsten eller andre
steder.  Hun  fremviste  og  læste  op  af  teksten  på  en  af
valgplakaterne  fra  de  uafhængige  kandidater  fra  Schiller
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Instituttets Venner under det sidste valg:

“Helium-3 fra Månen til ubegrænset fusionsenergi på Jorden:
Samarbejde, ikke krig, mellem U.S.A., Rusland og Kina”, og
spurgte om de i deres partnerskab havde drøftet udvinding af
helium-3 fra Månen. Andersen svarede, at det havde de ikke,
men at han vidste, at ressourceudvikling var et vigtigt emne i
Luxembourg og kunne inkluderes i det danske partnerskab, hvis
der var interesse for det.

Desværre handlede den anden del af konferencen om, hvordan
rummet  kan  hjælpe  med  den  grønne  omstilling.  Astronauten
Andreas Mogensen henviste kun til den grønne dagsorden et par
gange,  men  primært  gav  en  præsentation  om  Det  Europæiske
Rumagenturs (ESA’s) programmer.

Talerne af forskningsministeren og en repræsentant fra FN’s
Kontor  for  Anliggender  i  det  ydre  Rum  (UNOOSA)  var  ren
hjernevask fra den grønne dagsorden.

EIR’s  og  Schiller  Instituttets  medarbejder  talte  kort  med
astronauten og skabte mange kontakter, inklusive flere der var
imod den grønne dagsorden.

Kinesisk nyhedsagentur Xinhua
skriver om vores koncert
“En  Musikalsk  Dialog  mellem
Kulturer”
31.  januar  2020  —  Vi  har  lige  erfaret,  at  det  kinesiske
nyhedsagentur  Xinhua  skrev  om  vores  koncert  “En  Musikalsk
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Dialog mellem Kulturer”, som fandt sted den 29. november 2019.
Koncerten blev arrangeret af Schiller Instituttet, Russisk-
Dansk Dialog, Det Russiske Hus og Det Kinesiske Kulturcenter i
København.

Her  er  et  link  til  koncertsiden  med  videooptagelsen  og
programmet:  EN  MUSIKALSK  DIALOG  MELLEM  KULTURER  den  29.
november 2019

Her er billeder og Google-oversættelser af dækning på:

Xinhuas hjemmesiden1.
MSN’s kinesiske hjemmeside2.
www.dzwww.com fra Shandong, Konfutses hjemby.3.

I bunden findes den kinesiske tekst.

1. Xinhuanet:

 

Bælte og Vej koncert i København. Anmeldelse
Xinhua News Agency, København, den 29. november (Reporter Lin
Jing) Koncernen “Bælte og Vej, Tvær-kulturel Dialogue” blev
afholdt den 29. i det Russiske Videnskabs- og Teknologicenter
i København, Danmark. Dusinvis af musikere fra Kina, Rusland,
Polen,  Danmark,  Schweiz  og  andre  lande  præsenterede  i
fællesskab en “musikalsk fest”, der kombinerede kinesiske og
vestlige kulturer og multikulturel kollision.
　　Koncerten  blev  arrangeret  i  fællesskab  af  Københavns
Kinesiske  Kulturcenter,  det  tyske  Schiller-Institut  og  det
Russiske Kultur- og Videnskabskulturcenter. Det viste charmen
ved kunstnerisk fusion skabt af den multikulturelle kollision
på Silkevejen, hvilket gjorde det muligt for publikum at sætte
pris på essensen af forskellige kulturer i øst og vest.
　　Den  indre  mongolske  folkesang  “Hong  Yan”  udført  af  den
kinesiske unge violinudøvende kunstner Zhang Kehan og den
polske pianist Dominic Wizjan erobrede publikets hjerter. Et
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russisk publikum sagde: “Jeg føler nostalgi i denne sang.
Violinfortolkningen er så eufemistisk, lang, smuk og virkelig
underholdende.”
　　Derudover  fremførte  det  danske  Confucius  Conservatory  of
Music to kinesiske folkesange, “Dunhuang” og “Jiangnan Love
Charm”,  så  publikum  kunne  opleve  de  forskellige  regionale
skikker  i  det  nordvestlige  Kina  og  Jiangnan.  Publikum
rapporterede varm bifald og kaldte det endda “fremragende og
smukt!”
　　Zhang Li, direktør for Københavns Kinesiske Kulturcenter,
sagde, at dette er tredje år i træk, at der er afholdt en
“interkulturel  dialog”  -koncert  i  Danmark.  Københavns
kinesiske kulturcenter er villig til at samarbejde med lokale
kulturinstitutioner for at fremme udveksling og dialog mellem
forskellige kulturer og fremme sund fornuft blandt folk.
2. MSN’s kinesiske hjemmeside.
 

(XHDW) Interkulturel dialogkoncert i København
Den 29. november i København, Danmark, fremførte lærere og
studerende  fra  Confucius  Conservatory  of  Denmark  kinesisk
folkemusik på koncerten “Belt og Vej, Tværkulturel Dialog”.
Koncerten “Belt og Vej, Tværkulturel Dialog” blev afholdt den
29. i det russiske videnskabs- og teknologicenter i København.
Dusinvis  af  musikere  fra  Kina,  Rusland,  Polen,  Danmark,
Schweiz og andre lande præsenterede i fællesskab en “musikalsk
fest”,  der  kombinerede  kinesiske  og  vestlige  kulturer  og
multikulturel kollision.
Foto af Xinhua News Agency reporter Lin Jing
3. www.dzwww.com, som er fra Shandong, Konfutses hjemby.

Teksten  er  den  samme  som  den  første  artikel  på  Xinhuas
hjemmeside.
Her er den kinesiske tekst:
跨文化对话音乐会在哥本哈根举行
2019-11-30 10:00:47 来源： 新华网
新华社哥本哈根11月29日电（记者林晶）“一带一路·跨文化对话”音乐会29日在丹麦首都哥本哈根俄罗斯科技文化中心举行。来自中
国、俄罗斯、波兰、丹麦、瑞士等国的数十位音乐家联袂奉献了一场中西合璧、多元文化碰撞的“音乐盛宴”。

音乐会由哥本哈根中国文化中心联合德国席勒学会和俄罗斯科技文化中心联合举办，展现了丝绸之路上多元文化碰撞下产生的艺术融合魅力，



让观众们领略到东西方不同文化的精粹。

中国青年小提琴表演艺术家张可函与波兰钢琴家多米尼克·维子扬共同演绎的内蒙古民歌《鸿雁》征服了现场观众的心。现场一名来自俄罗斯
的观众说：“我感受到了这首曲子中浓浓的乡愁，用小提琴演绎显得那么委婉悠长，很美，真的很享受。”

此外，丹麦孔子音乐学院演奏的两首中国民乐《敦煌》和《江南情韵》让观众体验到了中国西北与江南地区的不同地域风情。现场观众报以热
烈掌声，连称“精彩、太美了！”

哥本哈根中国文化中心主任张力说，这是连续第三年在丹麦举办“跨文化对话”音乐会。哥本哈根中国文化中心愿同当地文化机构携手共同推
动不同文化间的交流对话，促进各国间的民心相通。

 

Formand  Tom  Gillesbergs
respons  til  JP’s
coronavirustegning:
I stedet for Jyllands-Postens
konfliktskabende
provokationer,
lad  os  samarbejde  med  Kina
for at forsvare menneskeheden
29. januar 2020 — Jyllands-Postens tegning af det kinesiske
flag, med coronavirus i stedet for stjerner, er ikke bare
dårlig smag eller manglende pli. Det er en hånlig og åbenlys
tilsmudsning af det kinesiske flag, og bliver derfor af mange
kinesere over hele verden betragtet som en fornærmelse mod
Kina som nation og hele det kinesiske folk. Jyllands-Posten
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burde  om  nogen  have  lært,  at  hvis  man  laver  provokerende
tegninger, så er det ikke nødvendigvis en vigtig del af “en
kamp for ytringsfriheden”, men kan lige såvel være med til at
sætte en destruktiv og konfliktskabende dagsorden, der ikke
skaber noget godt, men kun ødelægger.

På et tidspunkt, hvor menneskeheden er under angreb fra en
coronavirus,  der,  hvis  den  ikke  besejres,  kan  være  en  ny
spansk syge, der slukker millioner af menneskeliv, er det ikke
blot en tåbelighed, men en decideret menneskefjendsk handling.

Jyllands-Postens tegning er da også blot den seneste dråbe i
en vedvarende kampagne fra konfliktsøgende kræfter, deriblandt
efterretningstjenester, i den vestlige verden, der ønsker at
forpurre et samarbejde mellem Danmark, Europa, USA og Kina, på
samme måde som man længe har gjort det imod Rusland.

Kinas  regering  har  indtil  nu  reageret  meget  resolut  på
udbruddet af en ny coronavirus, uden at lade sig holde tilbage
af de meget store menneskelige og økonomiske ofre som Kina må
betale, for at være menneskehedens bolværk imod denne dødelige
virus.  Man  har  med  uhørt  hastighed  delt  al  tilgængelig
information med resten af verden, så verden bedst muligt kunne
beskytte  sig  imod  virussen,  og  Danmark  burde  være  med  i
kapløbet om at få skabt en vaccine hurtigst muligt. Det er den
virkelige historie Jyllands-Posten bør bringe – efter at have
undskyldt, at man bragte en så tåbelig og destruktiv tegning.

Dernæst bør de danske medier fortælle om den endnu vigtigere
kamp, som Kina har indledt på menneskehedens vegne, i form af
Bælte- og Vej-Initiativet, også kendt som Den Nye Silkevej,
hvor Kina samarbejder med indtil nu 176 andre nationer om at
sikre  hele  verden  adgang  til  moderne  infrastruktur  og  en
tilhørende industrialisering – et verdensomspændende projekt
der allerede er mange gange større end Marshallhjælpen efter
2. verdenskrig, og som kan udrydde sult og fattigdom over hele
verden, i lighed med hvad Kina allerede har gjort gennem at
løfte  850  millioner  ud  af  dyb  fattigdom  derhjemme  –  en



tilgang,  der  også  kan  løse  problemerne  i  Sydvestasien
(Mellemøsten)  og  Afrika.

Danmark  bør  ikke  blot  støtte  Kina  på  alle  måder  i  den
livsvigtige kamp for at besejre den seneste coronavirus, men
bør  også  strække  hånden  ud  til  et  fremtidigt  tæt  og
venskabeligt samarbejde, der bør inkludere en meget mere aktiv
dansk deltagelse i Bælte- og Vej-Initiativet og andre tiltag,
der tjener hele menneskehedens interesse.

Med venlig hilsen

Tom Gillesberg

Formand for Schiller Instituttet i Danmark

Et  topmøde  mellem
stormagterne  i  2020  giver
muligheden for
at sætte dagsordenen for et
nyt paradigme
Den 25. januar (EIRNS) – Forslaget den 15. januar fra den
russiske præsident Vladimir Putin om et topmøde i 2020 mellem
stats- og regeringscheferne for de fem faste medlemmer af FN’s
Sikkerhedsråd (USA, Rusland, Kina, Frankrig, Storbritannien) –
for at konferere om at sikre global fred, afspejler forslaget
fra  Helga  Zepp-LaRouche  den  3.  januar,  der  nu  cirkulerer
internationalt gennem Schiller Instituttet og andre netværk.
Hun opfordrer til et hastemøde mellem præsidenterne Donald
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Trump,  Xi  Jinping  og  Vladimir  Putin  på  grund  af  den
øjeblikkelige fare for konfrontation mellem Iran og USA, og
desuden for ”at etablere samarbejde på et højere niveau” for
at kunne håndtere alle kriser ordentligt.

Selvom de to forslag er forskellige hvad deltagende nationer
angår, er konceptet om et topmøde det samme, og en sådan
aktion er afgørende på dette tidspunkt i historien. Nu er
tiden inde til at alle nationer og borgere organiserer for,
hvad der skal være indholdet på et sådant topmøde. Hvad skal
der  være  på  dagsordenen?  Dette  er  stedet  og  tiden  for
LaRouches politik og principper i forbindelse med hans syn på,
at “udvikling er forudsætningen for fred”: Et nyt Bretton
Woods-system, der gennemfører hans “Fire love” fra 2014 gennem
så  konkrete  tiltag  som  samarbejde  med  Bælte-  og
Vejinitiativet.

Efter alt at dømme er Putin gået ud over propagandafasen med
blot  forslag  om  et  topmøde,  og  ind  i  den  aktive
organiseringsfase.  Potentielle  tidspunkter  for  et  sådant
topmøde blev påpeget den 24. januar af den russiske ambassadør
i USA, Anatoly Antonov. TASS rapporterer i dag, at Antonov
sagde,  ”et  sådant  møde  kunne  arrangeres,  enten  før
genforhandlingen  af  NPT-konventionen  (atomar  ikke-
spredningstraktat)  i  maj  måned,  eller  før  eller  under
fejringen af FN’s 75-års jubilæum (i september under FN’s
generalforsamling).  “Jeg  tror,  at  gennemførelsen  af  dette
initiativ ville være meget nyttigt for international fred og
sikkerhed.”  Da  Putin  gentog  sit  forslag  den  23.  januar  i
Israel,  sagde  han,  at  Rusland  vil  sende  meddelelser  til
lederne uden forsinkelse.

Helga  Zepp-LaRouche  understregede  under  drøftelsen  af
situationen i dag, at et sådant topmøde er presserende, og at
selv om folk kan have kritik mod den ene eller anden af de
“Fem”  [faste  medlemmer  af]  FN’s  Sikkerhedsråd,  er  det
dynamikken der tæller. For eksempel har den franske præsident
Emmanuel Macron gentagne gange understreget, at det er vigtigt



at  involvere  Rusland  i  overvejelserne  for  at  løse  store
kriser. Kansler Angela Merkel tog for nylig initiativ til
samarbejde med Rusland og andre magter ved at afholde Berlin-
konferencen den 19. januar samt andre foranstaltninger for at
søge løsninger på Libyen-krisen.

Vores opgave er at ophøje folk til at forstå, at vi kun gennem
internationalt samarbejde kan løse de problemer, vi nu står
overfor, og at det må ske med udgangspunkt i den politik, der
på  enestående  vis  er  foreslået  af  Lyndon  LaRouche.  Mange
mennesker holder sig tilbage, fordi de bogstaveligt talt “ikke
ved hverken ud eller ind”, eller fordi de har opgivet at
forandre verden. Men nu er øjeblikket inde til at tage fat på
alle relevante “spørgsmål”, i bredeste forstand, som mennesker
måtte have, og indgyde optimisme. Præsident Trumps tale i
Davos den 21. januar hjælper med til at åbne døren for netop
en sådan tilgang.

 

 

Putin, Trump, Xi — Alle tre
må mødes nu for at erstatte
krig med økonomisk udvikling
Deltag  i  Schiller  Instituttets  aktionsdag,  onsdag  d.  15.
januar, for at udvide støtten til Instituttets ”Opfordring til
præsidenterne  Trump,  Putin  og  Xi  om  at  indkalde  til  et
hastetopmøde for at tackle faren for krig” fra d. 7. januar.
Aktivister  på  fem  kontinenter  vil  mobilisere  borgere,
regeringsmedlemmer, diplomater og institutioner til støtte for
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appellen  fra  Schiller  Instituttets  præsident,  Helga  Zepp-
LaRouche.

D. 15. januar, som er Dr. Martin Luther Kings fødselsdag, er
en dag for forsamlinger og aktiviteter på passende steder, og
på  de  sociale  medier,  hjemmesider  og  alle  former  for
engagement. Schiller Instituttet beder alle om at fejre Dr.
Martin Luther Kings idéer og livsværk ved at organisere for
fred gennem udvikling, som beskrevet i opfordringen til et
hastetopmøde.

Hoved begivenheden, internationalt set, vil være ved FN i New
York City, fra kl. 12 til 15, onsdag d. 15. januar.

Fra  appellen  som  har  cirkuleret  verden  over  siden  d.  6.
januar:

Underskriv opfordringen til præsidenterne Trump, Putin og Xi
om at indkalde til et hastetopmøde for at tackle faren for
krig

Hvis  verden  skal  undslippe  en  spiral  af  gengældelser  og
modgengældelser  i  kølvandet  på  drabet  på  den  iranske
generalmajor Soleimani og den irakiske vicegeneral Muhandis,
må præsidenterne for USA, Rusland og Kina indkalde til et
hastetopmøde for at drøfte den aktuelle krise i Sydvestasien
og løsningen på denne krise.

For 75 år siden stod USA, Rusland og Kina sammen i den globale
kamp, der besejrede fascismen, og i dag må disse præsidenter
handle i samdrægtighed for at redde freden.

Den 3. januar udsendte grundlægger af Schiller Instituttet,
Helga Zepp-LaRouche, en hasteerklæring, der konkluderede: ”Det
er  klart,  at  der  mellem  præsident  Trump  –  som  lovede  at
afslutte de uendelige krige og allerede har taget adskillige
skridt i den retning – og præsidenterne Putin og Xi, er en
hensigt og en evne til at udmanøvrere krigshøgene og etablere
et samarbejde på et højere niveau. Dette potentiale er grunden



til, at kuppet – ‘Russiagate’ og nu rigsretssagen – er blevet
iscenesat  imod  Trump.  Nu  er  tiden  inde  for  disse  tre
fremragende ledere til at opfylde det potentiale, som det
historiske forsyn har skænket dem.”

 

POLITISK  ORIENTERING  den  7.
januar 2020:
Efter  USA’s  drab  af  iransk
general:  Trump/Putin/Xi
Jinping-topmøde nødvendigt
for at undgå krig og skabe
fred gennem udvikling.
Se også 2. og 3. del.
Med formand Tom Gillesberg.
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Global  krig  eller  global
udvikling?  Der  er  ingen
tredje vej
Den 5. januar (EIRNS) – Det irakiske parlament stemte i dag
for, at regeringen trækker den officielle invitation til USA
til at indsætte militære styrker i deres land tilbage. Selvom
mange af de sunni-muslimske og kurdiske parlamentsmedlemmer
ikke  deltog  i  afstemningen,  vedtog  et  beslutningsdygtigt
[flertal] resolutionen, som anbefalet af premierminister Adel
Abdul-Mahdi,  der  [nu]  forventes  at  underskrive  den.  Den
bestrider ikke, at tiltaget er gengældelse for det ulovlige
amerikanske angreb i deres land, der dræbte lederen af Irans
Quds-styrke,  Qassem  Soleimani,  men  snarere  hedder  det:
”Regeringen afstår fra at [forny] sin anmodning om bistand fra
den internationale koalition, der bekæmper Islamisk Stat på
grund  af  afslutningen  af  militære  operationer  i  Irak  og
opnåelsen af sejr. Den irakiske regering vil arbejde for at
afslutte tilstedeværelsen af udenlandske tropper på irakisk
område og forbyde dem at bruge dens landjord, luftrum eller
vand til det ene eller andet formål. ”Wall Street Journal
rapporterede, at parlamentarikerne under og efter mødet sang:“
Ud, ud, besætter! Nej, nej til Amerika! Nej, nej til Israel! ”

Præsident  Donald  Trump  kunne  med  tilstrækkelig  støtte  fra
offentligheden benytte lejligheden til at gøre, hvad han havde
til hensigt at gøre fra begyndelsen – at trække de amerikanske
styrker ud af ”de endeløse krigszoner”.

Iran holder i mellemtiden tre dages landesorg, efter at liget
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af  den  dræbte  Soleimani  er  vendt  tilbage  til  Iran.
Hundredetusinder af mennesker fylder gaderne i flere byer,
hvortil liget vil blive bragt før begravelsen i Soleimanis
hjemby Kerman.

EIR har erfaret, at aftalerne, der blev underskrevet mellem
den  irakiske  premierminister  Abdul-Mahdi  og  den  kinesiske
premierminister  Li  Keqiang  under  Mahdis  rejse  til  Kina  i
september sidste år, omfattede en aftale med Kina om “olie-
for-genopbygning”, med henblik på en kæmpeudvidelse af Kinas
igangværende investeringer i genopbygning af Iraks ødelagte
olieindustri  og  andre  projekter.  Aftalen  krævede,  at  de
betydelige  kinesiske  betalinger  for  irakiske  olieopkøb
placeres i en særlig sikret fond, som sidenhen vil blive brugt
som  kredit  til  genopbygningsprojekter,  herunder  jernbaner,
landbrug, industriparker med mere.

Da Abdul-Mahdi vendte tilbage til Irak, eksploderede landet
imidlertid  i  anti-regerings  (og  anti-Iran)  demonstrationer,
alt imens de Iran-støttede shia-militser blev indsat for at
knuse demonstrationerne og dræbte ca. 460 demonstranter under
processen.  Dette  fremtvang  Abdul-Mahdis  tilbagetræden,  idet
han dog forbliver som fungerende premierminister (på grund af
manglende evne til at opnå enighed om en erstatning), men
således legalt set ikke er i stand til at gennemføre aftalen.
EIR-medarbejder Hussein Askary bemærker, at Abdul-Mahdi, som
olieminister i 2014, havde arrangeret en lignende aftale med
Kina, som [dog] blev saboteret, da ISIS overtog det meste af
landet.

Det må til enhver tid holdes i erindring, at den overhængende
katastrofe blev skabt af Bushs invasion i Irak i 2003, baseret
på falske forudsætninger, hvilket præsident Trump præcist har
beskrevet som den værste fejltagelse begået af denne nation
nogensinde.

Denne krise, der indebærer ekstrem risiko for regional eller
endda global krig, kommer samtidig med, at den amerikanske



kongres  vender  tilbage  til  Washington  med  den  forventede
rigsretssag  mod  præsident  Trump  i  det  amerikanske  senat.
Formatet  for  denne  indeværende  fase  af  kupforsøget  imod
præsidenten  fra  britiske  og  Obama-administrationens
efterretningsagenter  (hvis  forbrydelser  nu  er  under
efterforskning  af  justitsminister  Barr  og  den  særlige
efterforsker rigsadvokat John Durham) er endnu ikke lagt fast.
Det står ikke engang klart, hvorvidt de paniske og hysteriske
demokrater  vil  overlevere  rigsretsanklagepunkterne  til
senatet, som det kræves i loven, da det er mere end tydeligt,
at  der  ikke  engang  identificeres  en  forbrydelse  i  de  to
paragraffer, og at demokraterne søger efter mere – hvad som
helst – som de kan føje til sagen.

Dertil kommer den stigende sandsynlighed for et sammenbrud på
kort  sigt  af  de  massive  gælds-  og  afledte  bobler  i  de
amerikanske og europæiske finansielle systemer. Tusinder af
afskedigelser af bankansatte, oprettelsen af “dårlige banker”
til at dumpe de værdiløse papirværdier, og likviditet for
milliarder  af  dollars,  som  centralbanken,  Federal  Reserve,
pumper ind i det amerikanske banksystem, har ikke formået at
dæmme op for tidevandet. Fortsat negative produktionstal i USA
og  Europa  igennem  mange  måneder  forringer  realøkonomien
yderligere, selv inden et kollaps af boblen. Den tidligere
centralbankdirektør Ben Bernanke advarede lørdag Foreningen af
Amerikanske Økonomer (American Economics Association) om, at
en sænkning af rentesatserne ved den næste nedgangsperiode
ikke kan fungere, når de allerede befinder sig på eller endda
under nulpunktet, så Federal Reserve skal være parat til at
udvide  de  kvantitative  lempelser  enormt,  og  en  sådan
‘likviditetspumpe’,  med  risiko  for  skabelsen  af  en
hyperinflationær boble, “må gøres til en permanent del af den
amerikanske  centralbanks  værktøjskasse.”  Bernanke  er
naturligvis  notorisk  fortaler  for  Milton  Friedmans
‘helikopterpenge’.

Verden befinder sig ved et vendepunkt. Helga Zepp-LaRouche har



opfordret præsidenterne Trump, Putin og Xi Jinping til straks
at afholde et topmøde, der sigter mod at forhindre at Iran-
krisen eskalerer til krig, for at undgå ”søvngængeriet ind i
en global krig”, som det skete med Første Verdenskrig. Hun
bemærkede, at Iran netop har afsluttet en militærøvelse med de
russiske og kinesiske flåder.

Samtidigt må den amerikanske befolkning – især Trumps støtter
i begge politiske partier – handle for at imødegå anti-Rusland
og anti-Kina-hysteriet, også inden for Trumps eget kabinet,
der  holder  ham  tilbage  i  forhold  til  at  realiserer  hans
intention om at opbygge venskabelige relationer til de øvrige
historiske og kulturelle stormagter. En genopbygning af de
vestlige nationers økonomi afhænger af et sådant nederlag til
den britiske imperialistiske opdeling af Verden i blokke, der
bekriger hinanden, og vil samtidig gendanne det “Amerikanske
System” efter Hamiltons principper i USA. Dette er arven efter
LaRouche, hvis tid [nu] er kommet.

 

2020 er mulighedernes vindue
for LaRouches politik
Den 30. december (EIRNS) – Briterne vil med djævelens vold og
magt omdanne 2020 til året for kaos, krige, kup og kulturelt
helvede. Muligheden for at gribe ind tilhører os – sagde Helga
Zepp-LaRouche til medarbejdere i går – for at gøre 2020 til
året for Lyndon LaRouches politik, i en verden der befinder
sig i sammenbrudskrise.

Den russiske præsident Vladimir Putin har kastet en veludtænkt
kæp  i  hjulet  på  hele  den  britiske  geopolitiske  drejebog,
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oplyste  Zepp-LaRouche,  ved  at  udvikle  og  nu  opstille  det
hypersoniske  Avangard-missilsystem,  der  vælter  hele
skakbrættet af eksisterende atomkrigsstrategier ved at gøre
dem  teknologisk  forældede.  Men  Putin  har  ikke  kun  indsat
Avangard: Han præsenterede den for amerikanske embedsmænd til
nærmere undersøgelse, og han har tilbudt at inkludere Avangard
i forhandlingerne om en ny START-traktat, som foreløbig er sat
til at udløbe i februar 2021.

Putin  tilbyder  at  forhandle  en  helt  ny  global
sikkerhedsarkitektur med præsident Donald Trump, hvilket er en
diskussion, som de to ledere bør tage op på et møde ved Elben
den 25. april, og/eller ved Moskvas fejring af sejrsdagen [for
2.  Verdenskrig]  den  9.  maj.  Vi  bør  presse  på  med  dette
initiativ,  sagde  Zepp-LaRouche,  ligesom  vi  opfordrede
præsident Trump til at deltage i det første Bælte- og Vejforum
for internationalt samarbejde i 2017 i Kina, da det er vigtigt
at opbygge en ny platform for forbindelserne mellem USA og
Rusland samt USA og Kina. Det er den bedste måde at slå
tilbage mod det britiske kup imod Trump, ved at angribe dem på
deres udsatte, sårbare flanke.

En sådan ny sikkerhedsarkitektur for planeten er presserende
nødvendig, sagde Zepp-LaRouche, men den eneste måde den kan
fungere på er, hvis den er baseret på en fælles økonomisk
politik,  der  er  bygget  op  omkring  dynamikken  i  den  Nye
Silkevej. En sådan politik skal, som Lyndon LaRouche længe
specificerede, være centreret om en konkursbehandling af det
nuværende spekulative finanssystem – ”finanskrisen hænger over
os  som  et  damoklessværd”,  sagde  Zepp-LaRouche  –  og  en
forpligtelse  til  samarbejde  om  menneskehedens  fælles  mål,
deriblandt  eftertrykkeligt  den  hastige  udvikling  af
Sydvestasien, Afrika og andre regioner, som i århundreder er
blevet tortureret af britisk imperialistisk politik.

Det økonomiske perspektiv vil imidlertid kun fungere, hvis det
ledsages af en renæssance af klassisk kultur, ”udtalte Zepp-
LaRouche. ”Vores indgriben i dette må være fra synspunktet om



virkelig at kræve, at USA og hele verden bevæger sig ind i et
helt nyt tankesæt, et nyt sæt af forbindelser mellem nationer.
Ideen om geopolitik må helt væk, for evigt, fordi det er den
slags tankegang, der allerede har ført til to verdenskrige”.

I dag må vi kæmpe for den verden vi ønsker at skabe om 50
eller  100  år  fra  nu  af.  Hver  nation  skal  finde  sin
egeninteresse i at kæmpe for menneskehedens fælles mål, og for
den klassiske kulturelle renæssance, bygget på skuldrene af
Beethoven, Schiller, Cusa, Confucius (Konfutse) – og Lyndon
LaRouche.

”Målet med civilisationen er den fortsatte udvikling af vores
art som den eneste kreative art i universet”, fortsatte hun.
”Flere mennesker [må] tage idéen til sig om et ophøjet syn på
menneskeheden,  idéen  om  en  kreativ  identitet  som  er  i
overensstemmelse  med  et  anti-entropisk  univers  i  fortsat
udvikling.

Til dette formål, konkluderede Zepp-LaRouche, vil vi opbygge
og uddanne en sådan bevægelse, i takt med at vi organiserer
hen imod en national Schiller Institut-konference i foråret.
Som en del af dette søsætter LaRouche-bevægelsen i marts en
international  aktionsuge  rundt  omkring  på  planeten,  især
blandt  studerende  og  unge,  der  vil  være  baseret  på  Zepp-
LaRouches opfordring til at gøre 2020 til året for LaRouches
politik,  året  hvor  vi  rykker  beslutsomt  for  at  nå
menneskehedens  fælles  mål.

 


